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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 

GUVERNÖRSRÅDET 
 

PROTOKOLL NR 2, 2011-2012 

 

Tid: 2011-08-20--21 

Plats: Scandic Upplandia, Uppsala 

Beslutande:  GRO Vivianne Eriksson, DG 101-A Mats Granath, DG 101-B Roland Thorstensson, 

 GMT Inger Löf 101-GD (2011-08-20), DG 101-GD Mattias Öberg (2011-08-21), DG 101-N Olle 

 Wikman, DG 101-P Gun-Britt Karlsson, DG 101-S Hans Holst, DG 101-SM Torgny Rönnestad, 

 DG 101-SV Hans Hallberg, DG 101-U Gunilla Persson, DG 101-VG Ove Söderquist 

 

  Övriga deltagare: 31 st 

  Varav särskilt inbjuden Ingvor Angnarsson, expert inom mödravård i Afrika. 

 

§ 14. Mötets öppnande 

 GRO Vivianne Eriksson hälsar alla välkomna samt förklarar mötet öppnat. 

 

§ 15. Val av sekreterare 

 Beslut (Guvernörsrådet beslutar) 

 att såsom sekreterare i Guvernörsrådet för verksamhetsåret 2011-2012 välja VGRO Kent Bene

 diktsson. 

 

§ 16. Val av justerare 

 Guvernörsrådet väljer 

 DG 101-A Mats Granath och DG 101-VG Ove Söderquist att jämte mötesordföranden justera 

 dagens protokoll. 

 

§ 17. Anmälan om övriga frågor 

a. P 40 flyttas till att redovisas i samband med P 25 

b. Redovisning av klubbarnas verksamhet 

c. Ungdomsläger 

d. Handboken 

e. IP Tams besök i Sverige 

f. Trädplantering 

g. CEP 

 

§ 18. Fastställande av ärendelistan 

 Med ovannämnda tillägg fastställes ärendelistan. 

 

§ 19. Ekonomi    Bil 43, 38 

 Controller Björn Wahlenius redovisar det aktuella läget vad gäller projektmedel. 

 Hänvisar Controllern till Placeringsgruppens förslag om placering av medel enligt bilaga 38, § 9. 

 Bokslutsarbete för verksamhetsåret 2010-2011 pågår. 

 Då endast kort tid förflutit av innevarande verksamhetsår återkommer Controllern med utförlig 

 redovisning av det ekonomiska läget vid GR 3. 

 Föreslår Controllern att av fjolårets balanspost för nyklubbsbildning, 138 127 kronor kvarstår i 

 årets verksamhet. 

 Beslut 

 Att notera rapporten om projektmedel 

 Att ekonomisk redovisning sker vid GR 3. 

 Att balansposten för nyklubbsbildning överförs till innevarande verksamhetsår. 

 

§ 20. Convention i Seattle 2011     Bil 41

 GRO Vivianne rapporterar kort från Convention i Seattle och överlämnar därefter ordet till DG 
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 Ove Söderquist, DG Torgny Rönnestad och DG Hans Holst som ger sina intryck från Conven

 tion. 

  

 Reserapport från PGRO Sven-Arne Wennerberg avseende delegatdeltagandet enligt bilaga 41.

 Beslut 

 GR notera rapporterna och lägger dem till handlingarna. 

 

§ 21. Rapporter 

 Ungdomskommittén      Bil 35 

 YED Anne-Cathrine Karlsson meddelar att slutredovisning över årets läger framläggs vid GR 3. 

 Meddelas att cirka 60 ungdomar rest ut på läger och cirka 75 deltagit i de 3 svenska lägren. 

 YEC-konferens avhålls första helgen i oktober. 

 Beslut 

 GR noterar rapporten och lägger den till handlingarna. 

 

 Hjälpkommittén     

 Ordföranden i Hjälpkommittén, Alf Bakken, meddelar att MSB erhållit en införtullningsfaktura 

 om 1 000 000 SEK avseende tälten men att fakturan överklagats. Dock skall en  inventering ske 

 av de tält, som inköpts av klubbar och distrikt så att rätt tullavgift kan erläggas. Denna inventer

 ing bör ske snarast och meddelas till Alf Bakken inom 14 dagar. 

 

 PDG Mats Torstensson rapporterar  från Svenska Ungdomsspelen för funktionshindrade. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet noterar rapporterna och lägger dem till handlingarna. 

 

 Morogoro 

 Guvernörsrådet beslutar att behandla frågan efter lunch. 

 

 Konungens jubileumsfond     Bil 10 

 Rapport har inkommit från Konungens jubileumsfond. GRO påminner om att medel kan sökas 

 från densamma. Fonden har ett sammanträde per år, mars-april, varför ansökningar bör inkomma 

 i god tid. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet noterar rapporten och lägger den till handlingarna. 

 

 Lions Quest, Tillsammans 

 Berörda av sammanslagning av nytt LQ- kontor och ser med tillförsikt fram mot verk

 samheten. PID Bruna Ahlqvist informerar om utvecklingen i förhållande till andra, likvärdiga, 

 program. 

 Förhandlingar pågår om ett utvärderingsprogram. 

 Information sänds i P1, onsdagen den 24 augusti klockan 11.00 

 Beslut 

 Guvernörsrådet noterar rapporten och lägger den till handlingarna. 

 

 Ekonomi och rapport från Natasha Anderssons barnläger. Bil 20, 21 

 PDG Berndt Fors, PDG Anna-Maria Bernstein och DG Gunilla Persson rapporterar sin syn på 

 lägret och ekonomin efter besök på lägret. Framkommer att lägret inte är en lionaktivitet men att 

 klubbarna själva beslutar att stödja verksamheten. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet noterar rapporten samt föreslår att information om lägret sprids till klubbarna. 

 

§ 22. Genomgång av protokoll     

 GR-1      Bil 39 

 GRO Vivianne Eriksson rapporterar från GR 1 i Seattle 2011-07-08 

 Informerar att det numera är två som tecknar firman. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet noterar rapporten och lägger den till handlingarna. 
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 AU-1      Bil 40 

 AU föreslår att AU fortsätter behandla ärendet om hemsida för Riksmöten. och att en 

 översyn av reglerna för ”Sveriges bästa lionklubb” ses över av DG Roland Torstensson och PDG 

 Eva Persson. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet beslutar enligt AUs förslag. 

 

§ 23 NSR      Bil 27 

 NSRs AU-ledamot Alf Bakken informerar om NSRs hemsida under MDs hemsida varvid 

 mycken information finns att hämta. Vidare sammanfattar Alf Bakken NSRs roll. Eventuella nya 

 NSR-projekt läggs i en korg och NSRs AU föreslår projekt från denna korg. 

 Eventuellt kommer att seminarium för GMT/GLT att avhållas på NSR i Island. 

 Diskussion följer om ”NSRs roll idag”, kontakter mellan olika länders DG, vikten av 

 samarbete mellan grannländerna, att NSR bör ligga i oktober istället för i februari, framtidsvisio

 ner i stället för avrapporteringar mm. 

 Projekt Restaurangskolan skall slutredovisas till LCIF. PCC Kenneth Persson har fått uppdraget 

 att slutföra redovisningen. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet beslutar att slutredovisning av Restaurangskole-projektet skall göras av PCC 

 Kenneth Persson samt att i övrigt lägga rapporten till handlingarna. 

 

§ 24 Rapport från Distriktsguvernörerna 

 Respektive DG rapporterar kortfattat från respektive distrikt.  

 Beslut 

 Rapporterna noteras och läggs till handlingarna. 

 

 GR-mötet ajourneras för lunch klockan 11.55.   

 GR-mötet återupptas efter lunch klockan 13.00 

 

§ 21 Morogoro (bordlagt ärende från förmiddagen)  Bil 36 

 PDG Sten Jansson rapporterar från projekt Morogoro om utvecklingen av synvårds- och 

 mödravårdsprojektet. 

 Ingvor Angarsson, sjuksköterska som arbetet i Tanzania berättar om mödravården i Tanzania och 

 framhåller Lions insatser för förbättringar av densamma. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet tackar för informationen samt lägger PDG Sten Janssons rapport till 

 handlingarna. 

 

§ 25 Riksvalnämnden (RVN) 

 RVN ordförande, Ingemar Andersson, informerar om RVNs formulär inför kommande RM och 

 framhåller vikten av att RVN skall ha distriktens utlåtanden och förslag senast 31 december. 

 Vidare framhåller RVNO vikten av klubbarnas ansvar för röstberättigade delegater enligt våra 

 stadgar och att dessa skall vara RM-arrangören tillhanda senast två  veckor före RM. 

 Vidare påpekas att inkommen ansökan att arrangera RM 2014 inte är tillfredsställande. 

 RVN föreslår att ansökan kompletteras med budget senast den sista september och att denna till

 ställes RVN. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet återremitterar ansökan om RM 2014 med kompletteringar enligt ovan samt läg

 ger i övrigt rapporten till handlingarna. 

 

§ 26. Brev från Hjälpfonden    Bil 14 

 Hjälpfondens ordförande, PDG Jan Seebass, informerar om Hjälpfondens blygsamma omsättning 

 från allmänheten och att flera klubbar skickar in belopp till Hjälpfonden som i stället skall kanali

 seras via Distriktskassören. 

 Hjälpfonden önskar skicka ut ansökningar om bidrag till berörda klubbar för yttrande innan utbe

 talningar sker. 

 Vidare framhålls att alla pluggannonser, som tillställs tidningar, skall kompletteras med 

 ”Stiftelsen för insamlingskontrolls” logotyp enligt krav från denna, då vi använder ett 90-konto. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet beslutar  
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att AU behandlar frågan om att sända ansökningar för yttrande till klubbarna innan 

utbetalningar från Hjälpfonden för beslut vid GR3, Linköping 

 

att pluggannonserna skall förses med logotyp från Stiftelsen för insamlingskontroll 

samt i övrigt notera rapporten och lägga den till handlingarna. 

 

§ 27 RM 2012            Bil 12, 13, 34 

 Föreligger fråga från PID Bruno Ahlqvist angående anmälningsförfarande till RM med anledning 

 av RVNs tidigare förslag. 

 Framställs fråga om Åsiktstorg vid RM 2012 som en test samt vem gör vad och Åsiktstorg istället 

 för seminarier. Båda kan inte genomföras. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet beslutar att AU behandlar frågan och återkommer till GR 3. 

 

§ 28 Utvärdering av Sight First Morogoroprjekt  Bil 18 

 Föreslår AU att PD Sten Jansson utvärderar projektet. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet beslutar enligt AUs förslag. 

 

§ 29 Översyn av regelverket för Sveriges bästa lionklubb 

 Då synpunkter framkommit om regelverket för ”Sveriges bästa lionklubb” föreslår AU att DG 

 Roland Torstensson och PDG Eva Persson får i uppdrag att se över regelverket. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet ger DG Roland Torstensson (samankallande) och PDG Eva Persson i uppdrag att 

 se över regelverket för ”Sveriges bästa lionklubb” med ett betänkande till GR 3 i Linköping. 

 

§ 30 Arbetsgrupp för PR/utåtriktad mediastrategi för MD Bil 33 

 GR föreslår att en arbetsgrupp bildas att ge stöd till MD-kontoret i PR-frågor och strategiska 

 frågor vad avser media. 

 PID Jan-Åke Åkerlund informerar om sin syn på PR- och informationsfrågor, kopplat till  årets 

 verksamhetsplan. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet utser DG Mats Granath, DG Ove Söderquist, representanter från vardera distrik

 ten S och B en rådgivande grupp i PR- och mediastrategifrågor till MD-kontoret samt att notera 

 PID Jan-Åke Åkerlunds synpunkter och lägga dessa till handlingarna. 

 

 GR-mötet ajourneras för lördagen klockan 16.30. 

 GR-mötet återupptas söndag klockan 08.30 

 

§ 31 Medlemsregisttret 

 GRO Vivianne Eriksson beslutade att vid starten av verksamhetsåret utse VGRO Kent Bene

 diktsson att utreda och ta framförslag ang åtgärder i medlemsregistret. VGRO Kent informerar 

 från sammankomst med delar av IT-gruppen (Sune Karlsson) den 30 juli samt att AU beslutat att 

 en del av uppdateringar och justeringar i registret skall åtgärdas. 

 Vidare framhålls att motion nr 1 vid RM 2011 behandlats. Medlemsregistret är idag inte upbyggt 

 att en begränsning av tillgången för SQL-frågar är möjlig. För att få tillgång till medlemsregistret 

 denna väg föreslås att registret programmeras att begränsningar till det egna distriktet eller den 

 egna klubben genomförs. 

 Kostnaden för denna programmering finns inte i verksamhetsårets budget. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet beslutar  

 

att lägga rapporten från möte med IT-gruppen den 30 juli till handlingarna 

 

att under innevarande verksamhetsår ej göra omprogrammeringar i medlemsregistret 

då ekonomiska resurser inte finns. 
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§ 32. Ersättare för PCC PO Damberg i Världens Barn 

 GRO Vivianne Eriksson informerar om att PCC PO Damberg har avsagt sig uppdraget som re

 presentant för Lions i Världens Barn. AU föreslår att Hjälpkommittén övertar uppdraget. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet beslutar att uppdraget som representant för Lions i Världens Barn organisationen 

 inom Radiohjälpen överförs till Hjälpkommittén.  

 

§ 33 Utbildningsplan för i VDG         Bil 29,30,31,32 

 PCC/GLT Finn Bangsgaard presentera utbildningsplanen för VDG verksamhetsåret 

 2011-2012 med två olika alternativ. 

 Guvernörsrådet diskuterar de olika alternativen och föreslår 3 enskilda utbildningstillfällen samt 

 två tillsammans med GR-mötena i november respektive februari. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet beslutar att anta planen om tre enskilda utbildningstillfällen samt två till

 sammans med GR-mötena i november respektive februari. 

 

§ 34. Framtidsgruppen   Bil 15, 16 

 GRO Vivianne Eriksson påminner om att Framtidsgruppens slutrapport har tidigare redovisats till 

 förra guvernörsrådet. AU finner det viktigt att rapporten lyfts upp igen till nuvarande GR. VDG 

 Christer Pehrson redogör kortfattad för de av Framtidsgruppen framlagda idéer, sammanfattade i 

 rapporten bilaga 16.  

 RVNO Ingemar Andersson framhåller rapportens förträfflighet och att denna bör användas ”på 

 fältet”. Lars Edvards ger sina synpunkter på rapporten i förhållande till verksam hetsmålen. GRO 

 Vivianne menar att rapporten bör vara ett levande dokument. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet framhåller att rapporten från Framtidsgruppen bör vara ett levande dokument i 

 verksamheten. 

 

§ 35. Upptaktskonferens GMT/GLT 

 Upptaktskonferensen för distriktens GMT / GLT sker den 2-4 september i Gävle. GMT Inger Löf 

 och GLT Finn Bangsgaard önskar att alla distrikt sänder sina respektive till denna konferens. 

 Vidare framhålls vikten av arbetsbeskrivning för GMT / GLT i distrikten utfärdas i samband 

 med DGs verksamhetsplan och att denna arbetsordning bör sträcka sig mer än ett 

 verksamhetsår framåt. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet beslutar att notera rapporten och lägger den till handlingarna. 

 

§ 36. MDs kontor 

 GRO informerar om planeringen av MDs kontor och samarbetet och diskussioner med LQ ang 

 budget.  Anders Medin börjar sin tjänst som kontorschef den 1 september. Personalen har tagit 

 omorganisationen positivt.  

 Beslut 

 Guvernörsrådet noterar rapporten och lägger den till handlingarna. 

 

§ 37. LCIF Insatser i Somalia och Afrika Horn  Bil 24, 25 

 PID Jan-Åke Åkerlund meddelar att LCIF har öppnat ett konto för Afrikas Horn varifrån 

 bland annat Lions i Kenya rekvirerar medel. 

 PCC Alf Bakken påpekar att all hjälp till Afrikas Horn från klubbarna skall gå via distriktskassö

 ren till MD-kontoret och inrapporteras/betalas in var fjortonde dag. 

 Controllern att medel tillförs MD från placeringar om 1 000 000 kronor per den 23 augusti. 

 Beslut 
 Guvernörsrådet noterar rapporterna, uppmanar klubbarna att betala in till Afrikas Horn via  di

 striktskassören, som var fjortonde dag skall vidaresända medlen till MD-kontoret, märkta ”Afri

 kas Horn” samt lägger rapporterna till handlingarna. 

 

§ 38 Världens Barn projekt   Bil 26, 28  

 Förslag till profilprojekt för Världens Barn-insamlingen 2012 tillställs PCC Alf Bakken senast 

 den 15 oktober. Radiohjälpens formulär för projekt tillställs samtliga DG av Hjälpkommittén. 

 PDG Sten Jansson informerar om de paket inom mödravården som Lions skänker i Tanzania. 

 Beslut 
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 Guvernörsrådet noterar rapporten och lägger den till handlingarna.  

 

§ 39 Övriga frågor 

 Redovisning av klubbarnas aktivitetsrapport  

 Diskuterar Guvernörsrådet A-1-rapportens vara eller inte vara för att rapportera klubbarnas verk

 samhet. 

 PID Bruno Ahlquist redogör för bakgrunden från MA-rapport till M-rapport varvid klubbarnas 

 verksamhet flyttades till en årlig rapport A-1. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet beslutar att bordlägga frågan till GR 3. 

 

 Ungdomslägren 

 Skriftlig rapport från årets ungdomsläger efterfrågas av DG Mats Granath. YED Anne- Cathrine 

 Karlsson meddelar att som vanligt kommer en rapport att redovisas till GR3. Det är YED som har 

 ansvaret att ta fram rapporten.      

 Beslut 

 Guvernörsrådet beslutar att invänta rapport från YED vid GR3 

  

 Handboken 

 Lars Edwards ifrågasätter handbokens vara eller inte vara. Bland annat borde medlemsregistret 

 kunna ligga helt på hemsidan, vilket det redan gör. 

 VGRO Kent Benediktsson påpekar felaktigheter i MDs Stadgar och Arbetsordning efter RM i 

 Kalmar vilka inte införts och har införts, trots återremissyrkande. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet noterar synpunkterna och lägger dessa till handlingarna. 

 

 IP Tams besök i Sverige 

 GRO Vivianne Eriksson informerar om att det tidigare annonserade besöket av IP Tam i Sverige 

 flyttas till annan tidpunkt.  GRO informerar om att alternativa datum kommer, att det troligen blir 

 att besöket kommer till stånd tidigast januari – mars 2011 

 Beslut 

 Guvernörsrådet noterar och lägger informationen till handlingarna 

 

 CEP 

 GRO Vivianne Eriksson återkopplar till den utbildning som VGRO och VDG Christer deltog i 

 förra verksamhetsåret. Båda framför att det förslag som LCI framlagt i CEP inte är genomförbart 

 i de nordiska länderna, vilket alla länder är överens om. Förslag är att göra ett eget CEP-program 

 pågår. 

 Beslut 

 Guvernörsrådet noterar rapporten och lägger den till handlingarna. 

 

§ 40 Nästa möte 

 Nästa GR-möte, GR 3, avhålls i Linköping 12-13 november. 

 

§ 41 Mötet avslutas 

 IPCC Sven-Arne Wennerberg tackar GRO för väl genomfört möte. 

 GRO Vivianne Eriksson tackar  för visat intresse samt förklarar mötet avslutat. 

 
 

 

 

Vivianne Eriksson    Kent Benediktsson 

Guvernörsrådets ordf    Guvernörsrådets vordf  

 

 

 

 

 

Mats Granath    Ove Söderquist 

DG 101-A/Justerare    DG 101-VG/Justerare 
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NSR 


 


Kommande NSR-möten 


 


20-21 januari 2012 Reykjavik 


18-19 januari 2013 Trollhättan 


 


Styrdokument 


Arbetsordning, arbetsrutiner och målsättning kommer att finnas tillgängliga på hemsidan 


(interna sidan) under augusti månad. 


 


Seminarier under NSR 


NSR i januari hade följande seminarier: IR, YE, GMT, LEO, Leadership,  


PR och The Lion. 


NSR-AU har ett telefonmöte i slutet av augusti och skall diskutera bl.a förslag på vilka 


seminarier det skall vara i Reykjavik. 


 


NSR-Projekt 


Nuvarande NSR-Projekt 2011-2013 är Lions Quest i Östeuropa 


 


Förslag på nytt tänkbart NSR – projekt skickas till ird@lions.se  


senast 1 oktober 


 
Utdrag ur NSR-styrdokument om nya NSR-projekt 


 


Projekten föreslås så att de sättes in i en korg, vilket betyder att alla nordiska länder har 


möjlighet att föreslå ett nytt IR-projekt – oberoende av vem som har haft projekt under 


den föregångna två-årsperioden.  


 


Det enskilda landet kan sända ett förslag åt gången. 


 


MD-IRC i det enskilda landet har ansvar att granska projekt som föreslagits till nya 


projekt och presenterar förslaget till ett nytt projekt för IR-gruppen. Efter gruppens 


värdering kommer det bästa forslaget att presenteras till CC-gruppen på CC-gruppens 


möte i november. 


 


Efter godkännade av projektet på rådsmötet i januari, måste man bilda en styrningsgrupp, 


som ansvarar för att projektet genomförs. 


 


 


 


Alf Bakken 


Ledamot NSR-AU 
 



mailto:ird@lions.se
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Profilprojekt Världens Barn 2012 
 
Riksmötet i Kalmar beslutade att Lions skall delta i Insamlingen för Världens 
Barn 2012 


 
Förslag på profilprojekt för 2012 lämnas till hjälpkommittén senast den 15 
oktober, för beslut på Guvernörsrådsmötet i November. 


 
 


 
Alf Bakken  
IRD 








Bil 29


2011-08-05


Genomsnittberäkning för VDG utbildning


2009 - 2010


Totalkostnad 222.261


Antal tillfällen 6


Kost/tillfälle 37 044


2010 - 2011


Totalkostnad 182.714


Antal tillfällen 5


Kost/tillfälle 36 543


Genomsnittskostnad per tillfälle åren 2009 - 2011 36 793


Budget verksamhetsåret 2011 - 2012


Budget enligt RM beslut 198 000


Avsättning RLLI 30 000


Netto för VDG utbildning 168 000


Kostnadsberäkning verksamhetsåret 2011-2012


4 utbildningstillfällen


Genomsnittskostnad per tillfälle 2009 - 2011 36 793


Antal tillfällen 4


Summa 147 172


Kostn.ökning rum/lokaler 5% 7 359


Summa 154 531


Till oförutsedda utgifter 13 469


Summa 168 000


5 utbildningstillfällen


Genomsnittskostnad per tillfälle 2009 - 2011 36 793


Antal tillfällen 5


Summa 183 965


Kostn.ökning rum/lokaler 5% 9 198


Summa 193 163


Budget 168 000


Underskott -25 163 


Budgettillskott 28 000


Till oförutsedda utgifter 2 837








2011-2012   Bil 30 


   2011-08-05 


       Sida 1 av 3 


 


 


 
Finn L Bangsgaard Adress: Täktvägen 2, SE-511 58  Kinna Tfn: +46(0)320 - 147 76  
MDGLT-koordinator Mobil: +46(0)709-74 40 52           Emailadress: mdglt@lions.se 
2011 - 2014 


 


Örby 2011-08-01 
 


  
Till: 
Guvernörsrådet 
MD101 
Sverige 


 


 
 


KOMMENTARER TILL UTBILDNINGSPLAN OCH BUDGET FÖR  
VDG UTBILDNINGEN VERKSMAHETSÅRET 2011 – 2012. 


 
 


Bakgrund. 
 
Jag måste inledningsvis konstatera att de ekonomiska förutsättningarna för VDG 
utbildningen under föregående och innevarande år minskats kraftigt. Faktiskt 
utfall verksamhetsåret 2009 – 2010 var enligt MD´s bokföring 222.261 kronor och 
för verksamhetsåret 2010 – 2011 182.714 kronor. Årets kostnadsram är 168.000 
kronor dvs. årets budget  för VDG-utbildning enligt den vid Riksmötet 
presenterade budgeten 198.000 kronor varav 30.000 kronor, enligt GRO, skall 
avsättas till det Regionala Ledarskaps Institutet som skall hållas i mars 2012, 
detta framgår inte av budgetbeslutet vid Riksmötet. Det är innebär en sänkning 
av kostnaderna med 54.261 kronor eller drygt 24% på 2 år. Resultatet av detta är 
en minskning med ett utbildningstillfälle per år. Jag tycker det är mycket 
beklagligt och en stillsam undran infinner sig om även övriga 
verksamheters ekonomiska utrymmen minskats i motsvarande mån? 
 
Att vi måste ”rätta mun efter matsäcken” är jag fullt införstådd med men jag har 
svårt att förstå hur detta går ihop med påstående om att man från GR´s sida ser 
utbildning som mycket viktig och att man vill satsa på detta område. 
 
 
Konsekvenser och prioriteringar. 
 
I gjorda utvärderingar av VDG-utbildningen de senaste tre åren finns önskemål 
om fler utbildningstillfällen/-helger. Motiveringarna har varit att man anser det 
vara viktigt att VDG får mer tid att diskutera och planera för ”sitt” DG-år. Man har 
också framhållit behovet av fördjupning inom delar av utbildningen . 
 
Man har också framhållit vikten av att man ges möjlighet att närvara vid GR-
mötena eftersom man då får en bättre inblick i de diskussioner som ligger till 
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grund för de beslut som sittande GR tar och som man som kommande GR måste 
förhålla sig till.  
 
 
 
 
Det är också i samband med GR-mötena det ges möjlighet för VDG att träffa 
kommitté- och arbetsgruppsordförandena för information och diskussion kring 
kommittéernas och arbetsgruppernas arbete. 
 
Jag har med ovanstående i tankarna valt att prioritera de fristående 
utbildningshelgerna vilket med nuvarande ekonomiska ramar endast ger 
utrymme för att kalla till ett GR möte, Se utbildningsplan 1.  
 
Det, enligt min mening, viktigaste GR mötet under verksamhetsåret är det i 
februari. Det är vid detta möte som GR tar beslut i de frågor som skall föreläggas  
Riksmötet för beslut. Beslut som inkommande GR sedan måste hantera och 
förhålla sig till. Det är också vid detta möte som beslut att förlägga Riksmötet 
kommande års budget och verksamhetsplan tas Det är därför, enligt min mening, 
mycket viktigt att inkommande GR är med vid dessa diskussioner. 
 
Med detta sagt har jag valt att prioritera VDG´s deltagande vid februari mötet. 
Jag måste samtidigt beklaga att det inte finns ekonomiskt utrymme för VDG´s 
deltagande vid samtliga 3 ordinarie GR möten i Sverige (de i augusti, november 
och februari) eftersom jag anser att det är viktigt att den inkommande styrelsen 
för Lions i Sverige, GR, är väl insatt i bakgrunden till de beslut som sittande 
styrelse tagit. Vi pratar ofta om behovet av kontinuitet och  
deltagande vid samtlig GR möten är, enligt min mening, en förutsättning för att vi 
skall ha möjlighet att skapa kontinuitet inom GR. 
Det kommer med nu givna budgetramar att vara sittande DG´s uppgift att sörja 
för att VDG får tillräcklig information om bakgrunden till tagna beslut för att 
möjligheten för kontinuitet inom GR inte skall gå helt förlorad. Det har 
framkommit att överlämningen mellan avgående och pågående DG inte fungerar 
på ett bra sätt i alla distrikt. 
 
Jag anser, som jag redogjort för ovan, att VDG behöver delta vid samtliga GR 
mötet. Dels för att ge VDG, inkommande GR, större möjlighet att delta i 
diskussioner inför beslut som kommer att påverkar ”deras” DG år och dels för att 
det ger VDG större möjlighet att träffa och diskutera med kommittéer och 
arbetsgrupper och också för att skapa den kontinuitet som är nödvändig för 
arbetet som styrelsen för Sveriges Lions.  
 
Beräkning av kostnader för 2011-2012 års VDG utbildning (se bifogade 
beräkningsunderlag). 
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Jag har vid kostnadsberäkningen för 2011-2012 valt att inte ta in ett möjligt 
utbildningsbidrag för LCI Leadership eftersom det ännu inte finns några 
ansökningshandlingar för detta bidrag och det därmed ej heller finns något beslut 
om tilldelning av utbildningsbidrag. 
 
 
 
Jag har skicka ett e-mail till LCI Leadership och efterfrågat om det kommer att 
ges möjlighet att söka bidrag för VDG utbildning och fått veta att ansöknings-
handlingar kommer att komma ut i slutet av augusti. Självfallet anser jag att 
MD101 Sverige skall söka detta utbildningsbidrag.  Om förutsättningarna för 
bidraget inte förändrats sedan förra verksamhetsåret är bidraget USD 100 per 
deltagande VDG och GLT MD-koordinator (tidigare MDLDC) vid ett av LCI 
Leadership valt utbildningstillfälle under verksamhetsåret eller max USD 1.100. 
Vilket motsvarar c:a 7.189 kronor (kursuppgift: Forex, 20110727). 
 
Hemställan: 
Med ovanstående som bakgrund hemställer jag att GR vid sitt sammanträde i 
Uppsala 20 – 21 augusti beviljar ett budgettillskott om 28.000 kronor och därmed 
ger möjlighet att kalla VDG, inte till tre, men två GR möten, det i november och 
det i februari. Detta tillskott innebär större möjligheter för VDG att förbereda sig 
för sitt ”DG år” genom att delta i diskussionerna kring beslut som inverkar på 
deras år som styrelse för Sverige Lions år. Det ger också större möjlighet för 
skapande av viss kontinuitet när det gäller funktionen GR.  
Se utbildningsplan 2.  
 
Örby som ovan 
 
Finn L Bangsgaard 
GLT MD-koordinator 
2011 - 2014 
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VDG UTBILDNINGEN 2011 – 2012 alt.1 
 


Utbildningshelgen 2011-08-12 – 14 
Kursupplägg reseräkning m.m. 
Ledarutbildning: 


 Samarbetet i normala och onormala situationer 


 Konflikthantering 
Tid till VGRO´s förfogande 
 
Utbildningshelgen 2011-11-25- 27  
Backspegel 
Redovisning av hemuppgift  
Ledarskapsfilosofi/-stil 
Verksamhetsidé / bas: 


 Stadga och arbetsordning del 1 


 Retorik / talteknik 


 Mötesteknik 


 Årsplanering 


 GLT/GMT fördjupning och planering 
Tid till VGRO´s förfogande 
 
Utbildningshelgen 2012-03-23 - 25 
Backspegel 
Redovisning av hemuppgift   


 Stadga och arbetsordning del 2 


 Kommunikation 


 LCI ekonomi m.m. 
Tid till VGRO´s förfogande 
 
I samband med GR mötet i februari 2012: 
Presentation av: 


 MD´s ekonomi 


 GLT/GMT 


 Kommittén för hjälpverksamhet 


 Kommittén för ungdomsverksamhet  


 Riksvalnämnden 
 
Finn L Bangsgaard 
MDGLT Koordinator 
2011 – 2014 
MD101 Sverige 
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VDG UTBILDNINGEN 2011 – 2012 alt.2 
 


Utbildningshelgen 2011-08-12 – 14 
Kursupplägg reseräkning m.m. 
Ledarutbildning: 


 Samarbetet i normala och onormala situationer 


 Konflikthantering 
Tid till VGRO´s förfogande 
 
Utbildningshelgen 2011-11-25- 27  
Backspegel 
Redovisning av hemuppgift  
Ledarskapsfilosofi/-stil 
Verksamhetsidé / bas: 


 Stadga och arbetsordning del 1 


 Retorik / talteknik 


 Mötesteknik 


 Årsplanering 


 GLT/GMT fördjupning och planering 
Tid till VGRO´s förfogande 
 
Utbildningshelgen 2012-03-23 - 25 
Backspegel 
Redovisning av hemuppgift   


 Stadga och arbetsordning del 2 


 Kommunikation 


 LCI ekonomi m.m. 
Tid till VGRO´s förfogande 
 
I samband med 2 GR möten(november 2011 och februari 2012): 
Presentation av: 


 MD´s kommittéer: 
 GLT/GMT 
 Kommittén för Hjälpverksamhet 
 Kommittén för Ungdomsverksamhet 


 MD´s ekonomi  


 Riksvalnämnden 


 Övrig verksamhet  


 Tid till VGRO´s förfogande 
 
Finn L Bangsgaard 
MDGLT Koordinator 
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Utdrag ur verksamhetsplan 2011-2012 


 
Kommunikation  


Lions skall fortsätta arbetet med att öka vår synlighet i samhället.  Lions är en viktig 


hjälporganisation och det skall märkas i svensk TV, radio och press, inom alla nivåer på vårt 


arbete. Viktigt att alla klubbar har en hemsida, som också skall vara uppgraderad. 


Därmed   


- ökar vi människors vilja att skänka till Lions 


- ökar vi möjligheterna till ökat medlemsantal 


- ökar vi möjligheterna att nå ungdomar  


 


Intern kommunikation 


Mål  
att ha tillgång till information om Lions, vad Lions uträttar och planerar.  


 


MD 101s webbsida:  Nyhetssidan skall uppdateras dagligen. Det ska finnas aktuella sidor 


om olika projekt som Lions driver och har drivit. Databas med information om olika projekt 


och med protokoll från guvernörsrådet ska finnas tillgängligt. 


Även under detta verksamhetsår är webben den främsta informationskällan där 


medlemmarna själva kan söka information.  


Tidningen Lion: Under verksamhetsåret ska den komma ut med 6 nummer, enligt 


minimikraven från LCI.  Tidningen är i första hand för medlemmarna, i andra hand för 


allmänheten. Tidningen ska skildra det Lions och dess medlemmar/klubbar gör externt inom 


ramen för kärnverksamheten ”We Serve”. 


 


 


Extern kommunikation 
Mål  


att visa allmänheten vad Lions är och står för, att Lions budskap ” Vår hjälp når fram” förs 


ut till allmänheten. Lions insamlade medel används till hjälpverksamhet, inte till 


administration  


 


Kanaler: MD 101 hemsida, Applikation i Iphone, FaceBook,  Youtube, Twitter, Flickr    


När så är lämpligt under verksamhetsåret lägga upp bilder, filmer etc på dessa media. Att 


uppmuntra PRC som i sin tur uppmuntrar klubbarna att lägga ut händelser på dessa media.    


 


PR 


Via pressmeddelanden sprida Lions budskap, när händelser sker som kan ge gratis 


”textreklam”, typ Haiti. Under verksamhetsåret ska även fackmedia bearbetas, typ Allers, 


tidningen Land, Amelia etc när det finns händelser som bedöms platsa i respektive 


mediakanal. Debattartiklar ska skrivas om aktuella ämnen som bedömds passa pågående 


debatt. Genom kontakt med PRC sprids detta även i lokal media.  Genom pluggannonser 


(gratisannonser) sprider vi vårt budskap än mer.  MDs informatör sköter ovan uppgifter i 


samarbete med distriktens PRC och med kontakt med Lions ledning.  Viktigt att 


mediakontakter underhålls med den lokala pressen, lokalradion, SVT, Sveriges Radio, fria 


radio- och TV-kanaler. 
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   GRO Vivianne Eriksson 


 


Svar/ kommentarer till frågeställningar från Lars-Eric Jacobsson, webmaster i LC Kilsbergen, Distrikt 


101B, för ytterligare information ta del av hans brev. 


 


Hemsida: 


Fråga 1 – namnet på subdomänen – vi har döpt den till ”rm2012” han föreslår ”riksmote” 


Svar: Vi döpte domänen till rm2012 för att vi ville skapa den innan Kalmars riksmöte genomförts vilket 


innebar att två RM-hemsidor existerade samtidigt. Om detta inte är nödvändigt kan den heta bara 


Riksmote som han säger men troligen finns behovet även framöver med två parallella RM-hemsidor . 


 


Fråga 2 – han saknar en sökruta 


Svar: Vi tycker inte det behövs någon sökruta. Troligen en kostnadshöjning om man skulle bygga in ett 


söksystem också. Hemsidan är ju tämligen enkel och menyerna borde räcka. 


 


Fråga 3 – Vad händer efter att den uppdaterade layouten har skapats? Vem skall fortlöpande uppdatera? 


Finns framtagna rutiner för detta? Finns någon årskalkyl framtagen för detta? Hur hanterar man de som 


inte har dator/e-post? 


Svar: Varje riksmötesarrangör måste ju lägga in vissa uppgifter, kanske med hjälp av Space2u. Ingen 


särskild rutin eller budget är framtagen. Självfallet kan vi efterhöra uppskattad kostnad (dvs uppskattad 


volym timmar). De som inte har dator/e-post hanteras precis som vi gjorde 2004 (och som övriga RM-


arrangörer gjort), dvs traditionell pappershantering. 


 


Fråga 4 – Lars-Eric Jacobsson anser att 25 timmar är något väl tilltaget. 


Svar: Han verkar ha stor erfarenhet av detta. Även vi har samma uppfattning dvs att volymen timmar är i 


överkant  – men – vi har inte för avsikt att rekvirera för mer än verklig kostnad. Detta var en grov 


uppskattning från vår sida. 


 


Allmän fråga ang Hemsidan – Hur har man kommunicerat med den tänkta utföraren? 


Svar: Muntlig dialog samt mailkonversation. Vi har inte fått någon regelrätt offert utan en uppskattning 


som mycket väl överensstämmer med den bild som Lars-Eric Jacobsson har. Vi hade ju självfallet inte 


tänkt att vi skulle gå med vinst, så det kommer inte vara någon risk att 101 får betala för mycket. 


 


Boknings-/registreringsprogram 


Lars-Eric Jacobsson menar att han inte har tillräcklig kunskap om webb-baserade boknings-


/registreringsprogram för att kunna ta ställning. 


Svar: Vi skapade ett anmälningsprogram inför RM2004 och har därmed en uppfattning om en uppskattad 


timåtgång. Vi har även haft en dialog med Space2u där vi lämnat vår kravspecifikation. Vi tror inte vi kan 


ge en så exakt specifikation så att Space2u kan ge oss ett fast pris. Vi tror att vi tjänar på löpande räkning 


i detta fall. 


 


Slutligen vill vi särskilt lyfta fram att huvudsyftet med vår framställan är att vi skapar en hemsida o ett 


boknings-/registreringsprogram som även kommande RM-arrangörer kan/”ska” använda. Detta bör 


”förbilliga” administrationen, man slipper ”uppfinna hjulet” en gång per år samt förhoppningsvis kommer 


våra Lionskamrater att känna igen sig år från år avseende layout mm. 


 


Gävle 2011-07-26  


 


För grupp 7 


Marie Johansson 


Biträdande gruppledare 
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Rapport  från ungdomskommittén inför GR 2 Uppsala 19 – 21 augusti 2011 


från YED Anne-Cathrine Karlsson MD 101   


 


Kommittén består av tre medlemmar med var sitt verksamhetsområde 


 


YED Anne-Cathrine Karlsson LC Färingsö 101A – ansvarig för utresande ungdomar 


BYED Nils-Erik Borgström LC Munkedal 101VG -  ansvarig för inresande ungdomar och 


fördelning av dessa till våra tre läger. 


MDDNO Sören Bjurström LC Malung 101GD  -  ansvarig för kontakten med distriktens 


DNO-ansvarige. 


 


Läger 2011 


 har  MD 101 Sverige tre stycken ungdomsläger pågår fortfarande i skrivande stund 


 


101 N Lions Camp Torp – ansvarig YEC  Melker Lindkvist 


101 A Lions Camp Mälarvik– ansvarig YEC Anne-Cathrine Karlsson Lägerchef DG Mats 


Granath 


101 U Lions Camp Viking–  ansvarig  YEC Tomas Backström 


 


Totalt har ca 75 utländska ungdomar kommit till våra svenska läger 


Vistelsen är tre veckor varav en vecka i värdfamilj före eller efter lägret.  De två ungdomar 


som kom från Japan har tillfälle att stanna totalt fem veckor i Sverige. Fem veckor får även 


de ungdomar som komer från USA samt Hongkong stanna.  Alla tre lägren erbjöd 


värdfamiljvecka före lägret.   


 


FÖRDELNING 


Får jag återkomma till då jag inte fått all information ännu – vanligtvis är det fler flickor än 


pojkar på lägren 


 


Lions Camp Mälarvik har 24 utländska ungdomar varav en flicka från Japan en pojke från 


Californien och en flicka från Sri Lanka, övriga är från Europa.  17 länder är representerade 


 


Ut från Sverige åkte 57 ungdomar( efter flera återbud) ett sjuttiotal ansökningar 


behandlades) .  Tre ungdomar hade valt Japan men efter katastrofen valde en att åka till 


Australien istället och en flicka avstod helt och en pojke åkte till Japan i alla fall. 


 


YEC-konferens 


Den 24 och 25 september kommer  YEC-konferens att hållas  på Scandic Hotel Brommaplan 


Stockholm.  Syftet är att ge nya YEC utbildning och att alla MD:s YEC ska få träffa 


varandra och utbyta erfarenheter.  Särskilt viktigt för de som just har haft läger och för de 


som ska ha nästa sommar.  
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DNO 


Sören Bjurström har besökt tullverket i Stockholm. På GR 5 i Sundsvall  lämnade  Sören 


muntlig rapport. Sören arbetar också med att få fram en kontaktperson för information från 


CAN i varje distrikt. Vi är nu med i CANs styrelse igen  Vidare försöker Sören få tillstånd 


att våra tullhundar får ha lionslogga.   


 


EF 


12 oktoberr till 16 oktober kommer jag och  byed att närvara  på årets Europaforum för att 


säkerställa våra ungdomsplatser ute i Europa och också fördela de ca 70 platser vi har på 


våra svenska läger 2012.   


 


 


 


Ungdomsutbytet 2012 


 Distrikten GD, VG och SV kommer att ha läger med värdfamiljvistelse från sista veckan i 


juli och två lägerveckor de två första veckorna i augusti. Planeringen för 2012  års läger är i 


full gång 


Utresande 2011 


56 ungdomar reste ut från Sverige denna gång.  Vi hade  utresande till 25 olika länder --


Japan, Canada, Nevada, Kalifornien samt Texas och Australien förutom Europa. 


 


Årdala 2011-08-08    


Anne-Cathrine Karlsson 


MDYCE 
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Ögonsjukvård  


                                      
                   
Utbildning: 


 


Ophthalmic nurses 4 37 930 USD 


 


Ögonläkare 1  1 200 USD 


 


Ögonsköterskor 36 39 030USD  


 


Ögonkirurger 4 18 308 USD 


 


Kontaktlärare 210 32 000 USD 
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Hälsoarbetare FLHW 140 37 333 USD 


 


Hälsoarbetare CHW 2500 11 560 USD 


 


Hälsoarbetare VHW 500 14 782  USD 


 


Low vision therapist 2  8  667 USD 


 


Utrustning: 


 


Operationsmikroskåp 47 821 USD 


 


Fordon 25 000 USD 


 


Kirurgutrustning                      49 242 EUR 


 


Sköterskeutrustning 34 935 USD 


 


Operationsklinik Morogoro 73 008 USD 
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Mödravård  
            
Utbildning:                              
Kirurgteam 6x 5 personer 70 392 USD 


 
Utrustning: 


 


Land Cruiser importkostnad 16 197 USD 


 


Land Cruiser                           254 472 SEK  


 


Varningssignaler gravida 


 


Nyföddas säkerhet 153 496 USD 


 


Smittoöverföring 


 


Operationskliniker 98 643 USD 


 


Konsultkostnader 10 637 USD  
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Aktiviteter                  


 


Eye camp cost/day      500 USD 


 


Patienter dag/optiker         75-100 


 


Patienter behandling           20-30 


 


Trakomscreening 13 880 USD 


 


Trakombehandling 14 000 USD 


 


Synkontroll 7200 barn 42 300 USD 
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Utdrag av protokoll från Placeringsgruppens sammanträden den 21 juli samt extra sammanträde den 2 


augusti 2011. 


 


 


 


§ 9 Utestående placeringar efter detta sammanträde . ( 21 juli 2011 ) 


Om AU följer Placeringsgruppens rekommendation vid den 21 juli sammanträde, kommer 


utestående placeringar att se ut på följande sätt. 
A. Kortfristiga placeringar. 


1) 1,5 mkr, konto hos Marginalen AB med 30 dagars uppsägning till 3,20% 


2) 1 mkr, Placeringskonto hos SEB till 2,72% med förfall den 2011-08-22 


3) 2 mkr, Placeringskonto hos SEB till 2,86% med förfall den 2011-09-28 


4) 3 mkr, Placeringskonto hos SEB till 2,86% med förfall den 2011-10-19 


 


B. Långfristig placering. 


Eldsjäl Biståndsfond, blandfond med c:a 80% aktier, marknadsvärde c:a 1080000 kr. 


§ 16 Rekommendationsbeslut ( 2 augusti 2011) 


 Placeringsgruppen rekommenderar AU att 


 Placera 2,5 mkr på Placeringskonto hos SEB till 2,86% med förfall 2011-10-31 


 


§ 18 Kommande sammanträden 
a) Tisdagen den 23 augusti kl 10,00 


b) Onsdagen den 28 sept kl 13,00 


 


 


Trollhättan 2011-08-10 
Björn Wahlenius 
Controller 
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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 


GUVERNÖRSRÅDET 


 


PROTOKOLL NR 1, 2011-2012 
 


 
Tid:  8 juli  2011, kl 14 00 


Plats:  Hotel Sheraton, Seattle 


Beslutande:   GRO Vivianne Eriksson, DG 101-A Mats Granath, DG 101-B Roland  


 Thorstensson, DG 101-GD Mattias Öberg, DG 101-N Olle Wikman, DG 101-P 


 Gun-Britt Karlsson, DG 101-S Hans Holst, DG 101-SM Torgny Rönnestad, DG 


 101-SV Hans Hallberg DG 101-U Gunilla Persson, DG 101-VG Ove Söderquist 


 


 Övrig deltagare: PID Bruno Ahlqvist Lions Quest, IPDG Eva Persson, PDG   


 Kenneth Persson, MDGLT Finn Bangsgaard, PDG Jan-Erik Eriksson 


 


§ 1 Mötets öppnande 


 GRO Vivianne Eriksson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 


 


§ 2 Val av justeringspersoner   


 Förslag DG Mats Granath och DG Mattias Öberg.  


           Beslut: 
 GR valde föreslagna personer till att justera protokollet. 


  


§ 3 Val av sekreterare  


 Förslag, DG Gunilla Persson. 


 Beslut: 


 GR valde DG Gunilla Persson till sekreterare vid mötet. 


 


§4 Anmälan övriga frågor  


 DG Mats Granath: arbetsgrupp avseende mediastrategier inom MD. 


 Hälsning till Guvernörsrådet. 


               DG Roland Thorstensson: fråga angående Lions bästa klubb.  


 


§ 5 Fastställande av  ärendelista 


 Med ovanstående tillägg fastställdes ärendelistan. 


 


 §6 Rapporter   


 GRO Vivianne informerade om att IP Tam avser resa till Sverige efter Europa Forum i 


 Maastricht för att stanna en dag. 


 Beslut: 


 GR beslutar att inbjudan sänds av GRO och DG 101-U. 


               Förslag till program för IP Tam presenteras på GR 2 i Uppsala. 


  


 VIP Ralph Madden är inbjuden till RM i Gävle 2012. 


 


§ 7 MD:s representation  


 GRO föreslår att MD 101 representeras av GRO eller av GRO föreslagna personer skall 


 representera MD. 


 Beslut: GROs förslag godkändes. 


   


§8 Beslut- och delegationsordning                                    Bil 1 


 GRO presenterade bilagan. 


 Beslut: bilagan fastställdes. 
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§9 Instruktions- och attestrutiner     Bil 2a 


  Beslut: båda bilagorna fastställdes                                   Bil 2b 


  


§10  Firmateckning 2011-2012                                      Bil 3  


 Beslut: beslutades enligt bilagan. Paragrafen är omedelbart justerad. 


 


§11 RM 2012                                       Bil 5, Bil 6 


 Skrivelse från riksmöteskommittéen har inkommit till Guvernörsrådet                                   


 om medel för en hemsida att användas av riksmötesarrangörer från och med   


 2012. 


 Samt medel att ta fram ett boknings -/ registreringsprogram från och  


 med RM2012. 


 Diskussion följer.  Guvernörsrådet framför frågor ang både vilket företag som ska ta fram 


 programvaran och kostnader för hemsidan.    


 PID Bruno Ahlquist redogjorde för ansökan och kostnadskalkyl. 


 Hemsidan avses vara länkad till MD:s hemsida och användas av kommande Riksmöten. 


 Beslut: Guvernörsrådet beslutar att återremittera ärendet förberedning i AU för beslut vid GR 2. 


 


§12 Övriga frågor   
 DG Mats Granath lämnade förslag om att inrätta  


 en arbetsgrupp för PR/utåtriktad media-strategi för MD. 


 Beslut: ärendet tas upp på GR 2 


 


 DG Mats Granath lämnade en hälsning från Sten Åkestam till gruppen. 


 


 DG Roland Thorstensson föreslår att priset för Lions bästa klubb delas ut under RM och 


 inte under banketten. 


 Samt att regelverket avseende kriterierna för bästa klubb bör revideras. 


 Beslut: Ärendet tas upp på GR2 


 


§13 Avslut 
               GRO Vivianne tackar mötesdeltagarna för visad uppmärksamhet och avslutar mötet.  
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DG Gunilla Persson Vivianne Eriksson  


Sekreterare  GRO 


 


 


Justeras: 


 


    


 


 


 


 


 


 


Mats Granath  Mattias Öberg 


DG 101-A  DG 101-GD 
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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 


ARBETSUTSKOTTET 


 


PROTOKOLL NR 1, 2011-2012 
 


 


 


Tid:  2011-08-06 kl 09.00 – 16.00 


Plats:  Lions kontor 


Beslutande:  GRO Vivianne Eriksson, VGRO Kent Benediktsson, Controller Björn 


Wahlenius och IPGRO Sven-Arne Wennerberg 


 


§ 1. Mötet öppnas 


 GRO Vivanne Eriksson hälsar de närvarande välkomna, uttrycker en 


förhoppning om ett bra verksamhetsår samt öppnar mötet. 


 


§ 2. Val av sekreterare för AU-mötena under 2011-2012 


AU väljer VGRO Kent Benediktsson som AUs sekreterare under 


verksamhetsåret 2011-2012. 


 


§ 3. Anmälan om övriga frågor. 


 Möteskalender 


 Conventionresa 2012 


 Europaforum 2011 


 Arbetsgruppen ”distriktsindelning” 


 Afrikas horn 


 Katastrofen i Norge 


 IP till MD 101 


 


§ 4. Fastställande av dagordningen 


 Med ovan i § 3 angivna ärenden fastställs dagordningen. 


 


§ 5. Arbetet i AU 2011-2012 


GRO uttrycker en förhoppning att arbetsklimatet i AU skall präglas av ”högt i 


tak”, saklighet och gemyt. 


 


§ 6 Rapporter 


1. Framtidsgruppen     Bilaga 15, 16 


AU diskuterar Framtidsgruppens rapport, konstaterar att denna 


överensstämmer till flera delar med lagd verksamhetsplan.  


Beslut 


AU noterar Framtidsgruppens förslag och lägger den till handlingarna.  


 


 


 


 


2. Konungens Jubileumsfond  Bilaga 10 


Rapport har inkommit från stiftelsen Konungens Jubileumsfond.  
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Beslut 


AU beslutar att Distriktsguvernörerna informeras om möjligheter att ansöka 


om medel från Fonden  


AU lägger rapporten noterar informationen och rapporten till handlingarna  


 


Lions Quest    Bilaga 19 


Lions Quest har inkommit med rapport för verksamhetsåret 2010 – 2011. 


AU tar del av rapporten, ser med tillförsikt fram emot LQs flytt till MD-


kontoret. 


 


Beslut 


AU tar del av informationen och lägger rapporten till handlingarna.


  


 


4 Natascha Anderssons lägerverksamhet för TjernobylbarnBilaga 20, 21 


DG Gunilla, PDG Anna-Maria, PDG Berndt har inkommit med rapport ang 


Nataschas barnläger. Diskussion följer. AU konstaterar att denna 


lägerverksamhet inte är en lionaktivitet men att det är upp till varje klubb att 


fatta beslut om att ge bidrag till lägret. 


Beslut 


AU beslutar att det är upp till varje klubb att ta beslut om att ge bidrag till 


lägret.   


AU noterar informationen och lägger den till handlingarna. 


 


5 IT-gruppen, Medlemsregistret   Bilaga 22,23     


VGRO fick i uppdrag att utreda och ta fram underlag vad avser 


medlemsregistret, underhåll, studentmedlemskap mm. VGRO har inkommet  


med rapport. AU diskuterar den inkomna rapporten och konstaterar, precis 


som IT-gruppen att en del arbete står för dörren. AU föreslår följande 


prioritering: 


a. Sökning av lionklubb, omarbetning av kommun/länstabell 


b. Studentmedlemskap, justering i M-rapport och rutiner för registrering 


c. Sammanställning av medlemsutveckling så att rätta siffror visas 


d. Familjemedlemmar. Ändring av rutin för insändande av M-rapport. 


e. RM-beslut angående tillgång till medlemsregistret fordrar ytterligare 


utredning samt konsekvensbeskrivning i förhållande till PUL-lagen. 


 


Beslut 


GRO och VGRO kommer att diskutera vidare med motionären vid RM i 


Kalmar. 


AU föreslår fortsatt utredningsarbete med VGRO som kontaktperson i AU 


samt lägger rapporten till handlingarna. 


 


6 NSR 2012    Bilaga 27 


Skrivelse från PCC Alf Bakken om information om kommande NSR möten 


under 2012.   


 


 


Beslut 


AU noterar informationen och beslutar att PCC Alf Bakken informerar vid 


GR2  i Uppsala  
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§ 7. Beslutskontrollen      Bilaga 9 


 Controller Björn ger en muntlig information om läget.  


 


 Beslut 


 AU noterar informationen och lägger den till handlingarna. 


 


§ 8. Ekonomi, budget, rapporter, projektmedel   Bilaga 7, 8,11 


 


 Placeringsgruppen 


 Controllern rapporterar placeringsgruppens förslag till beslut. Rapportering sker 


 på GR2 


 Beslut 


AU noterar informationen och lägger rapporten till handlingarna. 


 


Startkapital för nya klubbar 


 


Beslut 


AU förslår GR att besluta att balansposten om 138.127 kronor kvarstår under 


innevarande verksamhetsår. 


 


Projektredovisning 


Marja Village är  ännu inte avslutat. GRO tar kontakt med projektledningen 


 


Morogoro 


PDG Sten Jansson rapporterar och informerar vid GR 2.  


 


Restaurangskolan Oradea 


 


Slutrapport skall sändas till LCIF. PCC Kenneth Persson är ansvarig 


  


Årliga klubbaktivitetsrapport 


Den årliga klubbaktivitetsrapporten skall hanteras via insamling i distrikten 


till DG. Den skall ej skickas till controller Björn. 


Controllern tar upp frågan på GR 2. 


 


Webbsändning från RM 2011. 


Beslut togs vid GR i Kalmar att MD står för kostnaden för webbsändningen vid 


RM.  Beslutet protokollsfördes dock ej  


 


Beslut 


AU beslutar att MD skall stå för kostnaden vid årets webbsändning från RM i 


Kalmar om totalt 11 000 kronor exkl moms 


 


§ 9. Genomgång av Riksmötesprotokoll. 


Konstaterar AU att förslag 12 vid RM införts i Handbokens Arbetsordning för 


MD oaktat beslut om fortsatt utredning samt att motion nr 4 ej införts i 


densamma. 


Beslut 


Med ovanstående påpekande läggs protokollet till handlingarna. 
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§10 Brev från Hjälpfonden (bilaga 14) 


Hjälpfonden har framfört att man önskar hjälp med hemsidan. Ordföranden i 


Hjälpfonden är kallad till GR 2 i Uppsala. 


Beslut 


AU noterar informationen och lägger den  till handlingarna. 


 


§ 11 RM 2012 (bilaga 12, 13) 


Förslag framläggs av PCC Lennart Lööf ang hemsida med 


anmälningsmöjligheter, fakturering mm inför RM 2012. 


Beslut 


 AU föreslår  GR att besluta enligt framlagt förslag. 


  


§ 12 Convention i Seattle 


 GRO informerar om Convention i Seattle. 


 Beslut  


 AU noterar informationen och lägger den till handlingarna. 


 


§ 13.  Utvärdering av Projekt Sight First Morogoro. (bilaga 18) 


 Framkommer från MDs projektgrupp SF i Morogoro att det ska göras en 


 utvärdering måste av projektet. 


 Beslut 


AU föreslår GR besluta enligt projektgruppens förslag  


Samt att PDG Sten Jansson representerar MD 101 vid utvärderingen 


 


§ 14. Översyn av regelverket för ”Lions bästa klubb” 


 Översyn av regelverket kom upp som övrig fråga vid GR1. Diskussion följer. 


 Beslut 


AU föreslår GR besluta att DG Roland Torstensson (sammankallande) och PDG 


Eva Persson får i uppdrag att se över regelverket för ”Lions bästa klubb”. 


 


§ 15. Arbetsgrupp för PR/utåtriktad mediastrategi för MD  


 Diskussion följer. Frågan om arbetsgrupp har aktualiserats från GR som övrig 


fråga vid GR1. Maud Nordell har i sitt uppdrag och anställd mediastrategi  och 


utåtriktad PR-verksamhet. I verksamhetsplan finns också strategier beslutade.  


  


 Beslut 


AU föreslår att frågan diskuteras vid GR2 om inriktning och förslag.   


 


§ 16 Studentmedlemskap 


 Se § 6 p 5 


 


§ 17 Ersättare för PCC PO Damberg i Världens Barn-organisationen 


 GRO informerar om bakgrunden till förslaget. 


 Beslut 


 AU föreslår GR att MDs engagemang i Världens Barn överförs till 


 Hjälpkommitten 


 Att PCC Alf Bakken är MDs representant i Världens Barn-organisationen. 


 


§ 18.  Deltagare i IT-grupp vid NSR 


 GRO informerar om att en tillfällig arbetsgrupp har skapats för att diskutera 


 gemensamma IT- frågor och medlemsregister inom NSR. Gruppen 


 sammanträder vid kommande NSR. 
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 Beslut 


AU föreslår GR att VGRO Kent Benediktsson ingår som MD 101s representant 


vid NSR 2012 i Island. 


 


§ 19. Utbildningsplan för VDG Bilaga 29,30,31,32 


AU diskuterar inkommen utbildningsplan för VDG 2011-2012 samt konstaterar 


att budgeten för verksamhetsåret är 198 000 kronor. Fyra guvernörer från förra 


utbildningsåret har inkommit med synpunkter på utbildningen. Diskussion 


följer. 


Beslut 


AU beslutar föreslå GR att godkänna föreliggande utbildningsplaner  


 


§ 20 Upptaktskonferens GMT/ GLT 


 GRO informerar om upptaktskonferensen är den 2-4 september i Gävle. 


 Samtliga GMT och GLT är kallade. 


 Beslut 


 AU noterar informationen och lägger den till handlingarna 


  


§ 21 Budget för MD-kontoret 


Budgetarbete och diskussioner pågår vad avser den nya bemanningen på MD-


kontoret och beräknas läggas fram vid GR2 i Uppsala. 


 


§ 22. Insatser i samband med katastrofen på Afrikas horn 


AU Diskuterar olika alternativ till insatser för Afrikas Horns torkkatastrof.  


 


Katastrofberedskapen sammanträder 2011-08-08 för ställningstaganden. 


 


§ 23 Världens Barn, information 


Vid GR2 i Uppsala redovisar PDG Sten Jansson från MDs pilotprojekt inom 


Världens Barn. En sjuksköterska, som arbetat i Afrika att ge sin syn på 


problematiken och möjligheterna. Vidare, om tid finnes, kommer en film från 


Lions Rent Vatten att visa invigningen av den första brunnen i Morogoro. 


 


§ 24. Övriga frågor. 


1. Möteskalender finns på MDs hemsida, den uppdateras regelbundet.  


 


2. Convention 2012. Arbetet har påbörjats med planering. 


 


3. EUROPAFORUM 2011.  


För första gången på flera år kommer distriktsguvernörerna att delta i EF.  


 


4. Arbetsgruppen för översyn av distriktsindelning 


Arbetsgruppen bör fortsätta sitt arbete, ett internt arbete för att kunna möta 


eventuella förändringar i framtiden.   


Beslut 


AU föreslår GR besluta att arbetsgruppen får uppdrag att till GR5 redovisa 


ett förslag till konsekvenser för en framtida distriktsindelning.    


 


5. Morogoro – folder inför Världens Barn.  


Beslut 


AU förslår GR att en folder tas fram enligt PDG Sten Janssons förslag. 
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6. Katastrofen i Norge.  


GRO informerar om att kondoleans är skickad till Lions Norge. 


 


7. IP Tams besök i MD 101. 


GRO avvaktar tidpunkt för IP Tams besök.   


 


8 Policyfråga ang medlemsregistret.  


AU diskuterar policyfrågan med anledning av beslutet vid RM i Kalmar.  


 


Med stöd av bl a PUL-lagen får  inte  uppgifter ur medlemsregistret 


distribueras till annan än den egna klubben och internt inom det egna 


distriktet.  


All information, som önskas distribueras över distriktsgränserna skall gå 


över respektive Distriktsguvernör. 


 


 


§ 25 Mötet avslutas 


Då intet mer finns att behandla, tackar GRO för visat intresse, meddelar att nästa 


AU sammanträder i Gävle 16-18 september 2011, samt förklarar mötet avslutas. 


 


 


2011-08-08 


 


 


Kent Benediktsson  Vivianne Eriksson 


VGRO/sekreterare  GRO / mötesordförande 


 


 


 


 


Björn Wahlenius  Sven-Arne Wennerberg 


Controller   IPGRO 
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Till Guvernörsrådet 


 


 


Rapport från delegaternas resa till Seattle den 2 juli till den 9 juli 2011. 


 


Till delegatresan var 23 deltagare anmälda men några dagar för avresa anmäler PO Lundgren 


att hans fru är sjuk och att de inte kan åka med på resan till Seattle, det var ett mycket tråkigt 


avhopp, men i och med detta är vi 21 deltagare på resan. 


Jag skrev till LCI för att de skulle avboka ett hotellrum för vår räkning, men det fanns ingen 


på kontoret i Oak Brook.   


Den 2:a juli kl 1200 samlades delegatresenärerna på Arlanda för att bekanta sig med varandra 


och för  kontroll av att alla resehandlingar var ok. Det var tur att vi hade den 


framförhållningen för en av resenärerna hade inte godkänd ESA-handling så jag fick 


uppdatera denna handling.  


Vår flygresa startade kl 14,10 och vår ankomst till Seattle är den 2:a juli kl 17.45 detta trots 


att vi rest i 11 timmar.  Vi anländer till hotellet kl 19,00, när vi ska checka in på hotellet visar 


det sig att vi inte har några  hotellrum, vi är inte inbokade förrän den 3 juli. Jag tar upp en 


diskussion med den som är ansvarig för hotellet vid denna tid, han säger att det finns  rum till 


några av oss, men att vi måste lösa boendet för övriga deltagare på annat sätt. Jag ber honom 


om förslag på hotell där vi ska kunna lösa boendet för de av oss som inte får plats på hotellet, 


jag ber honom samtidigt söka kontakt med den person på LCI som bokat rummen för oss.  


Alla var vi trötta efter resan och längtade efter att få komma i säng. Efter en stunds 


diskuterande så säger hotellets manager att vi ska sätt oss ner så ska han kontakta LCI för att 


se vad som kan göras i detta läge. 


Jag beslutar att vi går och äter något medan vi väntar på hotellets diskussioner med LCI och 


undersökning om var vi kan få tillfälligt boende. 


Vid återkomsten från middagen visade det sig att det fanns rum för alla på hotellet och de rum 


vi fick var helt ok för alla. 


Det researrangemang som Winslow Travel AB ordnade var bra, anslutningstransporter till och 


från hotellet kom i tid och den arrangerade stadsrundturen fungerade bra. Det som var mindre 


bra var flygbolaget Islandair, de hade dåligt med mat ombord så några av oss fick ingen riktig 


mat utan  det blev bara smörgåsar under den långa flygresan och det var mindre bra att våra 


delegater dessutom fick betala för smörgåsarna trots att det var en lång flygning.     


Delegaterna var väl förbereda inför ”Convention”  och de hade med sig många små presenter 


som skulle delas ut vid vårt ”Hospitality Room”.  Delegaterna följde Convention programmet 


med stort intresse, de deltog i samtliga plenarsessioner och övriga arrangemang. 







 


 


 


Samtliga delegater upplevde Convention som mycket intressant och lärorikt, och paraden 


gjorde ett mycket starkt intryck dels beroende på den feststämning som rådde men också på 


publikens deltagande i vår sång. 


En överraskning kom efter några dagar, var när en av resenärerna kommer och säger att våra 


hotellrum är inte betalda. Jag tar då kontakt med hotellets reception för att kontrollera att våra 


rum är betalda men de bekräftar att rummen är inte betalda enbart en deposition på USD 


200/rum  var betald. Jag ber då att få veta vad samtliga rum ska kosta för 8 nätter.  De besked 


jag får är att den totala kostnaden för våra rum är drygt USD 17200 med en dollarkurs på 6,45 


så var beloppet runt 110 000 kr. 


Jag hade inte fått någon information om att rummen inte var betalda och således hade man 


inte skickat med mig några pengar att betala rummen med. Det  betalkort Lions har försett 


mig med som GRO ,  för att använda vid de olika utgifter jag hade som GRO har en 


kreditgräns på 50 000 kr och som var belastat med utgifter jag hade, bland annat, i samband 


med riksmötet. I detta läge ringer jag till vår kontroller Björn och ber honom hjälpa till att 


lösa den uppkomna situationen, men det svar jag får är att han kan inget att göra då kontoret 


är stängt och personalen är på semester. 


Lycligtvis blir inte det slutliga beloppet de aviserade 110 000 kr utan betydligt lägre men jag 


och en av resenärerna (Paul Månsson) betalar den del av fakturan som Lions kortet inte 


täcker. drygt 35 000 kr. 


Det som var värre var att hotellet hade spärrat ca 10 000 kr på varje delegats kort och detta 


visste vi inget om så för några av deltagarna blev det en otrevlig upplevelse att när de skulle 


betala med kortet så fanns det inga pengar på kortet och det trots att de visste att det fanns 


pengar på kortet. Denna spärr gjorde hotellet vid vår ankomst och de släppte den  först 3 


dagar efter hemkomst.  


När detta påtalades för mig så kontaktade jag hotellet och bad dem släppa spärren eftersom 


jag hade betalat rummen. De sa då att det hade de gjort men enligt en av delegatresenärerna så 


var kortet spärrat  3 arbetsdagar efter hemkomst. 


Förslag till åtgärder inför framtida delegatresor. 


1. Den som utses till reseledare ska ha fullständig information om de ekonomiska 


åtaganden som finns för resan och ska pengar med sig så att han kan täcka de utgifter 


som uppstår under resan. 


2. Det måste finnas en Voucher för hotell och andra bokningar som gjorts för resan. 


3. Hotellrummen ska betalas i förskott, det får inte vara så att hotellet spärrar 


resenärernas kort för att säkerställa betalning.   


4. Kontoret får inte stänga förrän Convention är avslutad. Om något oförutsett händer 


under resan måste det finnas personal som hjälper till att lösa det problem som 


uppstått.   


 


Huddinge den 8 augusti 2011 


 


Sven-Arne Wennerberg  


Reseledare för delegatresan 2011  
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Resultaträkning Balansräkning


Intäkter Kostnader Resultat Ing saldo Resultat Utg saldo


Penningpåsen


0,00 0,00 0,00 593 734,15 0,00 593 734,15


Handikappfonden


0,00 0,00 0,00 979 135,47 0,00 979 135,47


NO/Narkotikasökhund


0,00 0,00 0,00 416 034,00 0,00 416 034,00


BQtL


0,00 0,00 0,00 703 702,23 0,00 703 702,23


NSR-projekt restaurangskolan


380 537,74 0,00 380 537,74 -380 537,74 380 537,74 0,00


NSR Norden


0,00 0,00 0,00 -69 719,29 0,00 -69 719,29 


Morogoro /ögonvård/


26 062,28 -14 927,84 11 134,44 -519 281,11 11 134,44 -508 146,67 


Tanzania - Moshi


0,00 0,00 0,00 312 266,64 0,00 312 266,64


Tanzania /mödravård/


1 995 250,00 -986 154,04 1 009 095,96 3 145 731,54 1 009 095,96 4 154 827,50


LEO


0,00 0,00 0,00 124 993,50 0,00 124 993,50


Orkester Norden


0,00 0,00 0,00 180 453,56 0,00 180 453,56


Katastrofberedskapen


0,00 -514 484,44 -514 484,44 1 001 960,15 -514 484,44 487 475,71


Oskarshamnslägret


0,00 -12 900,00 -12 900,00 483 805,96 -12 900,00 470 905,96


Ungdomsläger


0,00 0,00 0,00 302 687,84 0,00 302 687,84


Novozybkov


0,00 -11 400,00 -11 400,00 11 400,00 -11 400,00 0,00


Maarja Village


61,21 -23 109,71 -23 048,50 54 943,71 -23 048,50 31 895,21


Haiti


0,00 -43 268,00 -43 268,00 43 268,00 -43 268,00 0,00


Chile


33 000,00 -38 858,14 -5 858,14 5 858,14 -5 858,14 0,00


R-skola avslut


5 300,00 -1 247 422,20 -1 242 122,20 1 265 350,27 -1 242 122,20 23 228,07
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Proj Pakistan


0,00 -4 222,00 -4 222,00 4 222,00 -4 222,00 0,00


Proj LCIF


36 440,00 -106 020,00 -69 580,00 69 580,00 -69 580,00 0,00


Proj Japan


0,00 -100 137,00 -100 137,00 100 137,00 -100 137,00 0,00


Proj Specsavers


0,00 0,00 0,00 71 689,00 0,00 71 689,00


Proj Barndiabetes


0,00 0,00 0,00 114 845,00 0,00 114 845,00


Proj Rent vatten


1 995 250,00 -819 287,50 1 175 962,50 0,00 1 175 962,50 1 175 962,50


Totalt


2 476 651,23 -3 102 903,37 -626 252,14 9 016 260,02 -626 252,14 9 565 970,38


2011-08-15/JD








Bil 10-11-12 


2011-07-25 


Sidan 1 av 2 


 







Bil 10-11-12 


2011-07-25 


Sidan 2 av 2 


 








Riksmöteskommittén 2011-06-13 Bil 12-11-12 


för RM2012 i Gävle 


    


    


    


    Guvernörsrådet MD101 


    att. Björn Wallenius 


 


 


     


Bilaga till tidigare (2011-04-24)  översänd  


Hemställan om att Guvernörsrådet i MD101 beslutar om att medge medel:  


o för en hemsida att användas av riksmötesarrangörer från och med RM2012 


o för att ta fram ett boknings- / registreringsprogram från och med RM2012 


o kostnaden beräknas till ca 25.000 kronor. 


 


 


Kostnadskalkyl för Hemsida och bokningsprogram inför Lions riksmöte 2012 


 


Hemsidan 


 


Vi utgick från en kopia på rm11 och företagen Space2U utformar sidan efter våra önskemål. 


Kostnad 295 SEK + moms per påbörjad halvtimme = 368,75 kr  


 


Beräknad kostnad 25 halvtimmar á 368,75 kr  9.218,75 kr 


 


 


Bokningsprogram 


 


Space2U utformar programmet efter våra önskemål.  


Kostnad 295 SEK + moms per påbörjad halvtimme = 368,75 kr  


 


Beräknad kostnad 45 halvtimmar á 368,75 kr  16.593,75 kr 


 


 


Totalsumma     25.812,50 kr 


 


 


 


 


För RM2012 – grupp 7 


 


 


Lennart Löf 


controller 


 


eu 


Marie Johansson 


bitr. gruppledare 
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    Guvernörsrådet MD101 


    att. Björn Wallenius 


 


 


 


Hemställan om att Guvernörsrådet i MD101 beslutar om att medge medel:  


o för en hemsida att användas av riksmötesarrangörer från och med RM2012 


o för att ta fram ett boknings- / registreringsprogram från och med RM2012 


o kostnaden beräknas till 25.000 kronor. 


 


1.  Bakgrund/sammanfattning 


Arrangörerna av Lions Riksmöte i Gävle år 2012 har under förplaneringen av riksmötet kommit 


fram till att det vore både ekonomiskt och praktiskt om alla riksmötesarrangörer ges 


förutsättningar att använda samma hemsida och samma registrerings- /bokningsprogram. 


 


Fördelarna innebär dels att både RM-arrangörer och deltagarna känner igen layout och 


funktionalitet samt att kostnaden hålls på en mycket låg nivå kommande riksmöten.  


 


Hemsida  som med enkla medel kan anpassas inför kommande riksmötens lokala behov. 


Årlig kostnad ska vara för att göra anpassningar för lokala behov, uppdatering och byte av 


information och bilder på hemsidan.   


 


Registrerings-/bokningsprogram ett relativt enkelt program som länkas från ovan nämnda 


hemsida. Dels skapas ett antal färdiga rapporter för de behovs som finns före, under och efter ett 


riksmöte men även den totala informationen ska kunna tas fram för egen bearbetning. 


 


Ytterligare beskrivning framgår nedan. 


 


 


2.  Beskrivning och Kravspecifikation inför RM2012 


Riksmöteskommittén, RM2012, har efter kontakt med arrangörerna av RM2011, beslutat att 


använda basen i deras hemsida. Anpassningar görs av företaget Space2u. 


Detta företag gör även ett boknings- / registreringsprogram. 


Här nedan beskrivs layout och funktionalitet för dessa båda program. 


 


 


2a  Kravspecifikation till Hemsida till Lions Riksmöte 


Riksmöteskommittén i Gävle uppdrar åt Space2u att  


1. kopiera Kalmars hemsida  


2. göra uppdateringar enligt nedanstående specifikation:  


o Namn på hemsidan www.rm2012.lions.se.  


o Bildspelet på toppen byts ut mot bilder från Gävle enligt översänt underlag. Bildspelet 


ska också ha länk till Gävle kommuns hemsida www.gavle.se. 


o Datum för Riksmötet skall vara 17-19 maj 2012. 


o Utrymme för åtta sponsorer med deras logga, länk till respektive sponsors hemsida.  


 


Flikarna på huvudsidan ska följa befintlig struktur med följande modifieringar och kommentarer. 


 Varje flik skall ha minst ett alternativ, se exempel nedan. Undantag: fliken ”Start”. 



http://www.rm2012.lions.se/

http://www.gavle.se/
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 När man klickar på underalternativet ska text framgå med eventuella länkar till andra 


Internet-sidor. Om text saknas från början anges ”Information kommer att läggas in senare”.   


 Följande fliknamn ska finnas: 


o Start 
o Program presentation av alla riksmötesdagarna  


o Anmälan information samt länk till bokningsprogrammet 


o Påverkanstorg information om de olika rubrikerna 


o Mötesplatser exvis Text och länk till hemsidor till konferenslokal mm 


o Logi exvis Text och länk till hemsidor till hotell 


o Resa hit  Text och vägbeskrivning med olika färdsätt  


o Partnerprogram  text o beskrivning av partnerprogrammen  


o RM-organisation  text o beskrivning av organisation 


o RM-generalen har ordet aktuell information från RM-generalen 


o Hur går det till på Riksmötet med en länk till lions.se, information för medlemmar 


o Kontakt information om e-postadress, telefonnummer mm  


o För utställare Information för utställare 


 


 


2B Kravspecifikation till bokningssystem för Lions Riksmöte 


Nedan framgår en beskrivning av ett bokningssystem att användas för anmälan till det årliga 


riksmötet, med värdskap i olika Lionsdistrikt varje år. Tanken är att varje riksmötesarrangör ska 


kunna anpassa anmälningsblanketten för lokala delar om så är nödvändigt, men att det mesta ska 


vara intakt år ifrån år. 


 


Det är ett Web-baserat system, som driftssätts hos Space2u enligt följande skiss:   


Hemsida och anmälan – teknisk lösning


Lions


medlemmar


Hemsida


RM2012


www.lions .se


Space2u


Webhosting


Lions eget


boknings-


system


Anmälan


 
Vår idé är att vi inte bygger ett skräddarsytt system med fakturor och allt utan mera lagrar all 


information från blanketten i en databas. 
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Rapporter från databasen görs så att förutbestämda kolumner flyttas till ett Excelark som utgör 


rapporten. Vi har identifierat ett antal standardrapporter med rubrik och förutbestämt innehåll och 


sortering, som kan tas fram genom en knapptryckning. Möjlighet ska även finnas att få ut alla 


kolumner i en rapport för att sedan själva begränsa och sortera i Excel. 


 


När en anmälan kommer in från hemsidan, ska denna åsättas ett löpnummer=referensnummer. 


Detta ska användas som referensnummer för betalningskontroll mm. 


 


Det skall alltid komma ett kvitto tillbaka till anmälaren med meddelande att anmälan är mottagen 


och att fullständig bekräftelse kommer senare till angiven mail-adress. 


 


Möjlighet ska finnas att med angivande av referensnummer kunna gå in och ändra uppgifter i 


databasen (dock ej löpnumret). Manuellt skickas ny bekräftelse, ev med möjlighet till 


kommentar. 


 


Gävle 2011-04-24 


För RM-kommittén RM2012 i Gävle, Grupp7 


Controller Lennart Löf, Gruppledare Ingvar Moström samt bitr. gruppledare Marie Johansson 
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  Till Guvernörsrådet 2011-2012 


 
 


Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond har skapats för att allmänheten skall ha möjlighet att på ett säkert sätt 


skänka pengar till Lionrörelsens aktiviteter och bidragsändamål. Stiftelsen är en självständig juridisk person 


med suverän styrelse, men till 100 % tillsatt av GR. Insamling och förvaltning kontrolleras regelbundet av 


Svensk Insamlingskontroll, näringslivets och föreningslivets kontrollorgan för alla som samlar in pengar på ett 


90-konto, vilket skiljer Hjälpfonden från Lions som rörelse. Hjälpfonden bidrar på detta sätt till att stärka Lions 


varumärke som insamlings- och hjälporganisation.  


 


Den nytillträdda styrelsen har under de senaste åtta månaderna med begränsad kontinuitet försökt få en bild av 


Hjälpfonden och skapa en meningsfylld verksamhet. Vi har bl a återfått medlemskap i Svensk 


Insamlingskontroll samt sökt medlemskap i FRII. Vi har dock ännu inte anslutit till system med SMS-


inbetalning, då det bör kopplas samman med kampanjer. Summan av insamlade medel är obetydlig jämfört med 


Lions hela verksamhet. Mycket av de inkomna beloppen är transfereringar från klubbar till nationella- eller 


internationella projekt, d v s egentligen felsända pengar. Ansökningar om medel ur fonden söks huvudsakligen 


av personer, huvudsakligen stockholmsområdet, som har det svårt på många sätt, inte bara ekonomiskt. Dessa 


ansökningar vidaresändes eller remitteras till lokala klubbar, antingen för åtgärd eller för yttrande. Detta system 


har inte varit framgångsrikt mer än i ett fåtal fall. Vi vet alltså i många fall inte vad som händer med ärendena då 


vi inte får tillräcklig respons. Styrelsen har inte förutsättningar för att utreda varje enskilt hjälpfall, alltså en typ 


av hjälpfall som hör hemma hos kommunernas socialtjänst alternativt de lokala klubbarna. Lions tillskott kan ha 


stor betydelse för den sökandes ekonomi. De flesta bidragen uppgår till 5000 – 10 000 kr, det är alltså inga stora 


belopp per hjälpfall. Fondens omslutning varierar starkt under årens lopp och ligger mellan 200 000 kr och 1 


mkr. 


 


Styrelsen finner denna situation otillfredsställande. Möjliga framtidslösningar kan vara att marknadsföringen av 


fonden utvecklas så att fonden blir en faktor att räkna med i Lions ekonomi för projekt och hjälpverksamhet. 


Vid tillräcklig insamlingsnivå kan detta ske inom ramen för fondens budget, annars måste externa resurser 


tillföras. Ev kan en styrelseledamot eller suppleant ges uppgift som marknadsförare eller att Lions kansli 


biträder precis som nu, fast betydligt mera. När det gäller disposition av medel skall det regelmässigt vara så att 


lokala hjälpfallsärenden skickas till klubbarna som i sin tur kan rekvirera medel från fonden.  


Styrelsen hemställer att guvernörsrådet i samråd med styrelsen analyserar läget och tillkännager vilka idéer och 


mål rådet har för utveckling av Hjälpfonden. 


 


 


Åhus 2011-05-25 


 


 


Styrelse 2010-2011:  


Jan Seebass, LC Åhus, ordf, Jan Hulth, LC Eskilstuna, sekr, Jan Gustafsson  LC Osby, kassör 


Stiftelsens adress: Korvettvägen 10, 296 37 Åhus, tel 044-248323, 0708-237118 








Och  IT stöd för framtiden
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 Inom Lions, där kraften kommer från klubbarna, 
är transparens efterfrågad och viktig.


 Transparens förebygger ”Vi - dom där uppe”, 
missförstånd och rykten.


 Alla har rätt att ta del av och engagera sig i vad 
Lions gör.


2011-07-25 2Bil 15-11-12







 Aktuella dokument   


 Arkiverade dokument


 För all verksamhet
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 Samla all dokumentation på ett ställe.
 Starta Lions MD 101:s Intranet.
 Intranet är en bit internet endast avsett för 


medlemmar.
 Byggs med gratis CMS (Content Management 


System) program.
 Dessa används i dag av Vitahuset, Financal


Times, Bonnierkoncernen m.fl. Bäddar för bra val.
 Detta arbete kan utföras av IT-gruppen.
 Kostnad 0:-
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 Stommen byggs av IT gruppen.
 De som skall skriva har en inloggning till de sidor de 


är behöriga att jobba med.
 Kan du skriva i Word, skriva ett protokoll på datorn så 


klarar du också detta.
 Alla dokument kring ett projekt eller aktivitet läggs 


på intranet. Även ekonomi rapporter.
 Hela gruppen samlar dokumentationen på ett ställe 


under mottot ”Finns det inte på Intranet så finns det 
inte”.


 Ett Intranet kan förses med intelligens av många slag; 
bevakning, automail, sammanställningar m.m.
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 Alla har tillgång till samma information.
 Ny funktionär i en grupp hittar vad som är gjort och sagt.
 Kontinuitet i informationen finns.


Fördelar med ett Intranet


Nackdelar med ett Intranet


• Ny teknik för några.
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MD 101 Intranet


Projekt 1


Grupp 1


Beskrivning Rapporter ÖvrigtKontak per.


MD 101 innehåller ett antal grupper. (GR, AU, Hjälpverksamhet, 
ungdomsverksamhet m.m.)
Grupperna har en mapp för  varje Projekt / Aktivitet
Varje Projekt / Aktivitet har ett antal undermappar för olika dokument 
Grupp1 har 4 projekt. 2 är färdiga (Grön markerade)
Detta utformas helt efter önskemål.


Projekt 2 Beskrivning Ekonomi Rapporter ÖvrigtKontak per.


Projekt 3 Beskrivning Ekonomi Rapporter ÖvrigtKontak per.


Projekt 4 Beskrivning Ekonomi Rapporter ÖvrigtKontak per.


Grupp 2 Grupp 3


Ekonomi
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Exempel på hur en samlings sida på Intranet om ett 
projekt skulle kunna se ut.
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Framtidsgruppens 


Rapport 
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Sammanfattning 


 
 
I denna rapport konstaterar vi att Lions behövs och sannolikt kommer att behövas mer 
i framtiden än tidigare. För att öka kvaliteten och kapaciteten i vår verksamhet föreslår 
vi åtgärder vilka vi menar bör genomföras så snart som möjligt. Vad vi föreslår kan 
sammanfattas enligt följande. 
 
Beträffande organisationen menar vi att det är viktigt att arbeta bort synsättet ”vi …. 


och dom där uppe”. Från detta perspektiv menar vi att det är gynnsamt att dels öka 
den allmänna kunskapen om Lions verksamhet och organisation samt dels att försöka 
få fler medlemmar att acceptera funktionärsuppdrag. Vi föreslår därför att ett 
”Yrkesregister” upprättas. Vi förordar även att en fastare struktur skapas vid 
tillsättande av kommittéer och arbetsgrupper samt att nuvarande IT-grupp utökas med 
en IT-ansvarig för varje distrikt.  
 
Vi menar att tillsammans med fortbildning är en god trivsel på alla nivåer inom 
organisationen den faktor som mest befrämjar organisationens välmående och fram-
gång. Vi menar även att fortbildning i sig är en trivselbefrämjande faktor. Vi förordar 
därför starkt att aktuella utbildningspaket genomförs med stor kraft och och stort 
engagemang och vi antar att detta kommer att ske av nya befattningshavarna GLT och 
GMT.  
 
Vi rekommenderar att klubbarna riktar stort fokus på funktionerna medlemskom-
mittéordföranden och faddrarna. Åtgärder i detta avseende är i sig trivselbefrämjande. 
 
Vi vill starkt rekommendera att Lions uttalade policy om transparens genomförs så 
snart som möjligt. Vi föreslår därför en förenklad redovisning av medelsanvändningen, 
av pågående och avslutade projekt vilket lämpligen skulle kunna ske med ett Intranet 
samt att stadge-sekreteraren får i uppdrag att utreda och föreslå regler för vilken 
information som skall kunna klassas och hanteras som konfidentiell dokumentation. 
 
Vi tror oss inse att den absolut viktigaste marknadsföringen sker lokalt av klubbarna 
men vi vill starkt förorda att ansträngning görs såväl på distriktsnivå som riksnivå att ta 
tillvara möjligheterna till marknadsföring inte bara i samband med de stora 
kampanjerna Världens Barn och Röda Fjädern utan även av Distriktsguvernörerna och 
Guvernörsrådets ordförande genom att delta i den allmänna samhällsdebatten. Detta 
kan ske t.ex. genom bidrag till media av typ ledare, debattinlägg, insändare och 
intervjuer. 
 
Avslutningsvis har vi även kommit fram till att det under vissa förhållanden kan vara 
värdefullt att bygga allianser med andra hjälporganisationer, föreningar och 
institutioner liksom med företag som i det enskilda fallet kan anses vara lämpligt. 
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Inledning 


 
I november 2010 tillsatte Guvernörsrådet en arbetsgrupp, nedan kallad Framtids-
gruppen, för att skapa en strategi för Sveriges Lions 2011-2020, se Bilaga. Till 
ledamöter i Arbetsgruppen utsågs Per-Åke Öster (LC Hallsberg), Annica Nordell (LC 
Brunkullan), Ulf Olofsson (LC Tingsryd) och Christer Pehrson (LC Österåker). 
Framtidsgruppen har avgivit två tidigare preliminära rapporter. Föreliggande rapport 
är Framtidsgruppens slutliga rapport.  
 
Inledningsvis skall konstateras att det mottagna uppdraget var mycket omfattande och 
den angivna tiden för att slutföra uppdraget mycket kort. Det hade varit önskvärt att 
arbetsgruppen hade tillsatts snarast efter det att beslutet fattades vid Riksmötet i juni 
2010. Med ytterligare 5 månader till sitt förfogande hade arbetsgruppen haft möjlighet 
att prestera en än mer gedigen rapport. Det får därmed bli föremål för Guvernörsrådet 
att ta ställning till om arbetet skall fortsätta, låt vara i annan form.  
 
Uppdraget har genomförts så att vi enskilt har intervjuat c:a 30 funktionärer inom 
Sveriges Lions distrikt, intervjuat företrädare för Lions Norge och Lions Danmark samt 
sammanträffat med företrädare för Lions Finland. Därutöver har vi insamlat och 
studerat skriftligt material från Lions Norge, Lions Finland och några enstaka svenska 
klubbar. Vi har även inhämtat synpunkter från de svenska politiska partierna. 
Arbetsgruppen har träffats vid två tillfällen samt periodvis haft telefonkonferenser 
varje vecka för analys och utvärdering av intervjusvar.  
 
De flesta av de förslag som presenteras nedan är inte uttryck för radikalt nya idéer 
utan har diskuterats tidigare i organisationen. Av oklara skäl har dessa 
idéer/synpunkter/förslag inte tidigare genomförts. Vi har därför valt att i vissa fall 
föreslå konkreta åtgärder för genomförandet. Vi sätter i detta sammanhang stor tilltro 
till det arbete kommande GLT och GMT kommer att utföra beträffande bl.a. 
fortbildning. 
 
Sist men viktigast; vi bedömer att de två komponenter, vilka avgjort kommer att få 
störst betydelse i Lions förestående långsiktiga arbete, är fortbildning och trivsel. Vi har 
inte särskilt uppehållit oss vid medlemsutvecklingen eftersom vi menar att det är ett 
alltför negativt fokus. Vi känner dock en övertygelse i att, om Lions lyckas med att över 
tid öka den interna kunskapen om Lions, öka skickligheten i att utföra funktionärsupp-
gifterna samt öka trivseln i klubbarna, följer som ett resultat den så nödvändiga 
medlemstillväxten. 
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1 Lions framtid - behövs vi?  


 
I Sverige genomgår vi för närvarande en strukturell omdaning som innebär lägre 
skattetryck, mindre socialt omhändertagande, mer begränsad social service och 
sannolikt en växande social utslagning med tilltagande hjälpbehov som följd. 
Skattemedlen kommer inte att räcka till för skattefinansierad social omsorg om äldre 
och support till ungdomar. Vi bedömer att Lions uppgifter i samhället inom kort 
kommer att vara större än de någonsin varit under efterkrigstiden. I det internationella 
perspektivet förefaller, bara med hänsyn till de senaste årens gigantiska katastrofer, 
behovet av Lions hjälpinsatser öka än mer. Svaret på frågan är därför enkelt; ja Lions 
behövs och Lions kommer mest sannolikt att behövas mer än någonsin tidigare. 
 
 
2 Organisation 


 
Synpunkter finns med innebörd att organisationen är för stor, för byråkratisk och 
odefinierbar. Detta kan vara sant eller osant men synpunkterna kan eventuellt antyda 
viss okunskap om organisationens verksamhet. Synpunkterna kan även vara ett uttryck 
för känslan av ”dom där uppe vi här nere”. I ett affärsmässigt perspektiv kunde det 
eventuellt vara intressant att ”slimma” organisationen men med hänsyn till 
organisationens karaktär och verksamhet är det snarare intressantare att öka 
medinflytandet bland medlemmarna vilket skulle kunna betyda fler medlemmar utses 
till funktionärer. Vi tror oss också kunna konstatera att bland Lions alla medlemmar 
finns många gedigna yrkeserfarenheter som idag är anonyma men vore värdefulla för 
organisationen att få ta del av. Det kan vara fråga om utbildning, PR/media, ekonomi, 
management och mycket annat. Vi vill därför föreslå upprättandet av ett 
”Yrkesregister” dit varje medlem kan anmäla sig och ange den kompetens han/hon har 
och vill bidra med. Därmed skulle befintliga kompetenser kunna spridas över 
klubbnivå, zon-nivå och över distrikten. De stora vinsterna skulle vara att öka 
medlemmars engagemang i organisationen och låta organisationen få ta del av det 
gedigna yrkeskunnande som finns i organisationen. 
 
Vi menar att arbetet i kommittéer och arbetsgrupper kan ges en fastare struktur 
genom att vid tillsättandet av en kommitté eller arbetsgrupp skall utöver 
uppdragsbeskrivningen även en budget skapas och rapporttillfällen anges liksom om 
rapportering skall ske skriftligen eller muntligen vid Guvernörsrådsmöte/Riksmöte. Vi 
vill förorda att varje kommitté och arbetsgrupp skall avge en kortfattad, månatlig och 
skriftlig rapport om status av det pågående arbetet. 
 
Beträffande IT-frågan vill vi förorda att nuvarande IT-grupp utökas genom att varje 
distrikt utser en IT-ansvarig och att de IT-ansvariga inom sig utser en sammankallande. 
Vi menar även att det är viktigt att IT-gruppens uppdrag preciseras till att omfatta 
samtliga gruppens uppgifter och inte endast omfatta skötsel av medlemsregistret.  
 
Vi vill även förorda att kontakter/möten inom komittéer/arbetsgrupper företrädesvis  
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sker genom gruppsamtal/video per telefon och antalet fysiska möten, med hänsyn till 
kostnaderna, begränsas så gott det låter sig göra. 
 
 
3 Trivsel 


 
Vad som förenar alla oss medlemmar i Lions är att vi vill hjälpa andra som är i behov av 
hjälp. Vi gör det utan anspråk på annan ersättning än ersättning för våra kostnader. 
Detta är ett ädelt syfte som vi alla har anledning att känna oss stolta över när vi 
genomför våra uppgifter och i de flesta fall visar också omgivningen oss respekt för 
vårt engagemang. Ett väl utfört arbete får oss att trivas. Dock; det är lika viktigt att vi 
trivs med varandra. Det vi menar är gynnsamt för trivseln i en klubb är att våra möten 
är bra och att mötestid inte känns bortkastad, att vi genomför meningsfulla aktiviteter 
samt iakttar ett gott uppträdande mot varandra. Verktyget för att åstadkomma bra 
möten är bl.a. fortbildning i ledarskap, verktyget för att genomföra meningsfulla 
aktiviteter är bl.a. fortbildning i hur ett nytt projekt bör planeras och hur det 
genomförs och verktyget för ett gott uppträdande är bl.a. studium av Lions etiska 
regler. När trivseln finns i en klubb märks detta såväl externt som internt. Därmed ökar 
medlemmars engagemang i klubben och klubbens attraktionskraft för potentiella nya 
medlemmar. Trivselbefrämjande åtgärder kan vara att på klubbnivå metodiskt och 
regelbundet genomföra utbildningar, att dela med sig av ansvar, utse yngre 
medlemmar till funktionärer och till projektansvariga och kanske framförallt, att äldre 
medlemmar lyssnar till yngre medlemmar och seriöst tar emot förslag och synpunkter.  
 
 
4 Fortbildning 


 
Under nästa verksamhetsår kommer vi att få nya funktionärer i form av GLT och GMT. 
För oss känns det förmätet att på något sätt instruera dessa nya och mycket 
kompetenta funktionärer om hur de skall genomföra sina uppgifter samtidigt som vi 
gärna vill förmedla våra synpunkter. Vi tillåter oss därför att redogöra för följande 
synpunkter. 
 
Ju större kunskapen är om Lions som organisation, dess syften, pågående projekt 
liksom kunskap om genomförande av bra möten och respekt för Lions etik desto mer 
förhindras missförstånd och villfarelser. Ökad kunskap är en trivselbefrämjande åtgärd.  
 
Inom en del distrikt arrangeras med en årlig utbildningsdag för klubbfunktionärer och 
inom andra distrikt kommer sådana att arrangeras. Vi ser detta som ett bra verktyg i 
fortbildningshänseende och förordar att det sprids till samtliga distrikt. Här kan även 
ges tillfälle att sprida kunskap om hemsidor, Lionsbudskapet och Lions etik. Om 
personella resurser saknas i ett distrikt för genomförande av en utbildningsdag bör 
dessa resurser kunna finnas i närliggande distrikt. 
 
Under våren har en Ledarskapsutbildning genomförts på riksnivå. Kursen var mycket    
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högt uppskattad bland deltagarna såväl vad gällde innehåll som genomförande. Vi vill 
gärna förorda att denna kurs repeteras regelbundet i varje distrikt så att alla landets 
klubbfunktionärer får tillfälle att delta i den.  
 
Ett kursprogram kallat ”CEP” (Club Excellence Process) har tagits fram. Kursen avhand-
lar frågor som Lionskonceptet, planering och genomförande av nya projekt, 
mötesteknik, medlemsvård mm. Programmet är under bearbetning för anpassning till 
svenska förhållanden. Om detta kursprogram efter utvärdering anses vara bra bör en 
plan skapas för spridning av programmet ut i distrikten.  
 
Ett läromedel vilket ibland förefaller ha fått alltför liten uppmärksamhet är 
Verktygslådan. Denna har skapats för att en enhetlig Lionsinformation skall förmedlas 
över hela MD 101 och den har nyligen uppdaterats. Verktygslådan innehåller ett antal 
olika presentationer för olika ändamål. Presentationerna bör anpassas av varje enskild 
klubb till dess egna förhållanden och varje klubb bör använda presentationerna i vart 
fall en gång per år. Vi menar att det är angeläget att Verktygslådan i sig uppdateras 
årligen.  
 
Det är lätt att inse att att genomföra ovannämnda fortbildningspaket i alla landets 
klubbar är en gigantisk uppgift. Att enbart genomföra Ledarskapsutbildningen för alla 
klubbars pågående presidenter skulle kräva 2 kurser per år och distrikt. Att genomföra 
CEP programmet, om detta nu skulle bli en verklighet, skulle kräva oändligt mycket 
mer resurser. Dessa tankar leder med nödvändighet till att Lions måste starta att 
utbilda ”Utbildare”, till en början på zon-nivå och på sikt även klubbnivå. Under alla 
förhållanden är det hög tid för klubbarna att förverkliga tidigare förslag om att varje 
klubb bör utse sin egen utbildningsansvarige för att fortlöpande hålla sig uppdaterad 
om kommande kurser, kurstillfällen och bevaka klubbens och den enskilde 
medlemmens utbildningsönskemål.  
 
 
5 Effektiv medlemsvård 


 
Medlemskommittéordföranden (MO) känner vi igen som den som leder ceremonien 
vid intagning av en ny medlem. Detta skall emellertid inte förstås som MOs enda 
uppgift. Vi menar att MOs uppgift och ansvar är betydligt större än så. Enligt vår 
mening skall MO ha en grundläggande och kontinuerlig kunskap om medlemmarnas 
förutsättningar och möjligheter att delta i klubbverksamheten, ha kännedom om en 
medlems påtagliga frånvaro från månadsmöten/klubbaktiviteter, handleda faddrarna, 
ansvara för uppvaktningar och i allt övrigt ha det övergripande ansvaret för den 
kontinuerliga medlemsvården. En allmän beskrivning av medlemskapet finns i 
verktygslådan men vi menar att den behöver kompletteras med en handledning och 
ett ”körschema” för MO med mer specifika åtgärder som löpande bör iakttas. Vi anser 
att MO regelbundet bör rapportera till Presidenten om uppkomna avvikelser.  
 
Det är ofta så att den medlem som bjuder in en gäst till möte, vilket leder till       
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medlemskap, ofta blir fadder för den nya medlemmen. Det måste enligt vår mening 
inte vara så. Vår rekommendation är att en fadder skall ha varit aktiv medlem under 
tre år och ha intresse för fadderskapet. Faddern bör ha en nära och regelbunden 
kontakt med den nya medlemmen i vart fall under de första två åren och tillse att den   
  
 
nya medlemmen får lära sig klubbens verksamhet, få allmän information om Lions 
verksamhet, träffa gamla medlemmar även i andra sammanhang än månadsmöten, få 
tillfälle att besöka andra klubbar, få tillfälle att ta ansvar för projekt eller andra 
aktiviteter samt ge adekvat handledning för detta. Den nya medlemmen skall kort 
uttryckt känna sig omhändertagen och välkommen i klubben. Detta är ett ansvar som 
vilar på alla medlemmar men faddern har ett ansvar för att det fungerar. En fadder bör 
rapportera månadsvis till MO, vilket kan förefalla byråkratiskt men om allt fungerar 
tillfredsställande kan rapporten bestå endast i en e-mail av karaktär ”Allt OK”. Om 
fadderskapet fungerar väl under de tre första åren kan det antas att innehållet i 
fadderskapet därefter successivt avtar. Vi menar att en handledning och ett 
”körschema” bör utarbetas även för faddern. 
 
Vi rekommenderar att de ovannämnda handledningarna och ”körschemana” inte 
endast publiceras på hemsidan utan inarbetas i det nedan nämnda ”CEP”-programmet 
och implementeras distriktsvis genom GLTs och GMTs försorg.  
 
 
6 Transparens 


 
En ofta förekommande fråga från medlemmar är ”vart går våra pengar?” och ett ofta 
förekommande uttryck är ”vi här nere och dom där uppe”. Detta skulle kunna ses som 
uttryck för okunskap vilket i sin tur kan leda till missförstånd och rykten. Detta är inte 
ett fel eller en brist som skall härledas till den enskilde utan skall sökas i orga-
nisationen. Det är organisationen som har verktygen för att öka kunskapen om 
organisationen och dess verksamhet. Till detta kommer att all kraft i organisationen 
kommer från klubbarna och de enskilda medlemmarna. Det är därför inte fel att se 
distrikts- och multipeldistriktsorganisationerna som serviceverktyg till klubbarna och 
att klubbar/ medlemmar har full rätt till insyn i hela organisationens verksamhet. Viljan 
till transparens har inte saknats men lämpliga åtgärder för att öka transparensen kan 
ha brustit. 
 
När vi i detta sammanhang talar om transparens menar vi öppenhet med och 
tillgänglighet av inte bara medelsanvändning utan även rörande allt övrigt inom 
organisationen, på såväl multipeldistriktsnivå, som distriktsnivå som klubbnivå, såsom 
pågående ärenden, pågående projekt, fattade beslut, policy och annat. Från denna 
utgångspunkt måste naturligtvis undantag kunna göras pga. ett ärendes känsliga natur, 
pågående förhandlingar och liknande så att inte enskilda eller organisationen skadas. 
Med detta undantag i åtanke menar vi att alla dokument i pågående ärenden, liksom 
arkiverade dokument, som rör verksamheten skall vara tillgängliga för alla 
medlemmar.  
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Ett transparent system kan skapas genom ett MD 101 Intranet, vilket är en bit av 
internet, men avgränsat enbart för medlemmar. All dokumentation samlas härigenom 
på ett ställe. Detta Intranet kan byggas med ett program av typen CMS (Content 
Management System). Dessa program är väl beprövade av stora institutioner, de är 
helt och hållet gratis och med hjälp av ett sådant program kan Intranetet skapas av IT-
gruppen. Intranetet kommer att kräva inloggning för de sidor användaren har 
behörighet att arbeta med. Användandet är enkelt så till vida att den som kan skapa 
ett dokument i Word även kan arbeta i detta Intranet. Alla dokument en grupp 
successivt skapar kan samlas i en fil, läsas och bearbetas av andra i gruppen. Även 
ekonomiska rapporter kan samlas i detta Intranet, se Bilaga. Intranetet kan även förses 
med intelligens för bevakning, automail, sammanställningar etc.. 
 
Vi föreslår att IT-gruppen får till uppgift att skapa ett Intranet. På denna plats skall på 
ett lättläst och lättförståeligt sätt utan bokföringsmässig exakthet redovisas  


• hur medlemsavgifterna används  
• ekonomisk status av varje pågående projekt 


• projektets status 
• dokumentationen i varje pågående ärende 
• dokumentationen i avslutade projekt 


 
Vi föreslår även att stadgesekreteraren får i uppdrag att utreda och föreslå regler för 
vilken dokumentation som hanteras som konfidentiell dokumentation. 
 
 
7 Marknadsföring 


 
En god marknadsföring är utomordentligt viktigt för Lions tillväxt. Eftersom Lions 
huvudsakliga verksamhet, såsom insamlingsverksamhet, loppisförsäljning, ungdoms-
aktiviteter etc, sker på lokal i nivå är den viktigaste marknadsföringen just på lokal nivå. 
Det bästa verktyget för en innehållsmässigt bra marknadsföring är resultatet av en 
lyckad aktivitet. Det är detta resultat som skall marknadsföras. Presentationer kan ske i 
skolor, i föreningar såsom idrottsföreningar, konstföreningar, politiska föreningar , 
liksom information på kommunens hemsida och i förekommande fall är lokala 
tidningar viktiga instrument för att sprida kunskap om Lionskonceptet. Innehållsmäs-
sigt är det viktigt att marknadsföringen är tydlig med att även många kvinnor är aktiva i 
verksamheten, att Lions välkomnar människor med annat ursprung än svenskt och att 
all Lions verksamhet bygger på frivilliga bidrag. Med detta som bas skulle det vara ett 
välkommet tillskott med sådan riksomfattande marknadsföring som följer med Röda 
Fjädern- och Världens Barn- aktiviteterna och andra liknande sådana. Vi ser även 
mycket positivt på att Lions skulle vara medlem i organisationen FRII med de 
möjligheter till marknadsföring detta ger. Vi kan dock inte bedöma om ekonomiska 
förutsättningar finns för ett sådant medlemskap. Alldeles oberoende av det nu sagda 
menar vi att det borde ankomma på samtliga ledare inom Lions, inte bara GRO och DG, 
att aktivt söka tillfällen för att delta i den allmänna samhällsdebatten genom att skriva 
ledare, insändare, debattinlägg och liknade i såväl riks- som region- och lokalmedia och  
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aktivt söka tillfällen att delta i radio och TV-sändningar. Beträffande nya medier anser 
vi det vara viktigt att Lions prövar även dessa nya fora för att synas, även om detta bör 
ske med stort omdöme och med viss försiktighet.  
 
Vi sätter stor tilltro till att den beslutade Marknadsföringsgruppen kommer att värdera 
samtliga de åtgärder som står till buds för att på yttersta sätt synliggöra Lions.  
 
 
8 Allianser 


 
Lions har något, som få men inte alla hjälporganisationer har, nämligen ett 
internationellt nätverk. Detta borgar för att det bistånd som produceras lokalt når 
mottagaren på säkrast möjliga sätt. Detta är Lions garanti gentemot bidragsgivarna. 
Detta innebär att, inte bara bidragsgivarna utan även vår övriga omgivning har ett 
intresse av att samarbeta med oss. Vi anser att klubbar bör uppmuntras till att lokalt 
bygga allianser med de företag, hjälporganisationer, föreningar och institutioner som 
kan vara lämpliga och som sympatiserar med Lions grundläggande värderingar. 
 
 


* * * 
 
 
 
Hallsberg den26 maj 2011 
För Framtidsgruppen 
 
 
Per-Åke Öster 
 
 
 
Bil.  Källförteckning 
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Källförteckning 


 
 
1 Intervjuer 


 
2 Överenskommelsen mellan Regeringen, SKL och de idéburna organisa-


tionerna, september 2010 
 


3 Uppföljning av Överenskommelsen av september 2010; första delrapporten 
april 2010 


 
4 Rapport från Överenskommelsen av september 2010; första tematiska 


studien, november 2010 
 


5 Framtidsfrågor Lions 2006-2007, Annette Eiserman-Wikström och Åke 
Björkman 


 
6 Strategiplan Lions Norge 2008-2016 


 
7 Rapport från Regional Lions Leadership Institute, Odense, 5-7 mars 2010, Finn 


L Bangsgaard 
 


8 Medlemsrekryteringspaket Lions 101-SM, 25 augusti 2010 
 


9 Analys, LC Östersund, Börje Jonsson, 3 juni 2010 
 


10 Föreningskraft, Linda Attin och Kristina Persson,  
 


11 Förslag Organisationsgruppen, Lions 
 


12 InformationsApp för biståndsorganisationer anslutna till Radiohjälpen 
 


13 Handbok LC Upplands Väsby 17 februari 2009 
 


14 Lions Norge, ”Mål og hensikt med Lions 2014” 
 


15 Lions Finland, Strategidokumentation 
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Lions Clubs International MD101 


Guvernörsrådet 


Geijersvägen 24 


112 44  Stockholm 


 


 


Utvärdering av Sight First Morogoroprojekt 


 


Enligt brev från Sight First handläggare för Afrika,Karim Вengraine,måste  en utvärdering av 


Morogoroprojektet ske före januari 2012 för att göra det möjligt för 5ightfirst Advisory Committee, 


SAC, att behandla ansökaп om utökande av projektet att omfatta uppförandet av en vårdavdelning för 


ögonpatienter рå centralsjukhuset i Morogoro.  


 


Utvärderingen föreslås skei oktober-november 2011 i Tanzania.  


Utvärderingen skall omfatta: 


 


1. Den kvalitativa och kvantitativa inverkan av Sight Firstprojekten.  


2. Fastställa kvaliten på nuvarande sjukvårdsservice och eventuella behov. 3.Diskиtera projektens 


varaktighet med Hälsоvårdsmiпisteriet och Lions. 


 


Resultat: 


Utvärderingsgruppen skall presentera en detaljerad utvärderingsrapport med häлsуn till genomförandet 


av projekten SF 1128 och SF 1495, kvantitet och kvalitet рå uppnådda effekter,eventuella ytterligare 


hjälpbehov och livskraften i genomförda åtgärder. 


 


Utvärderingsteam: 


Prof.Henry Adala, Technical advisor for MD 411. Representant för MD 101. 


Karim Вengraine, Sight First Program Department. 


MD 1.01 projektgrupp för Sight First och Världens Вarп, Sten Jansson, Charles Sundström och Roland 


Thorstensson föreslår att GR utser Sten Jansson till att representera MD101. i utvärderingsgruppen. 


 


Fjugesta, Hudiksvall och Örebro 2011.07.25. 
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Utredning angående Natasha Anderssons barnläger i Sotter, Uppland 


 


 


GR 3-11 uppdrog uppdrog åt IPDG  Berndt Fors att undersöka de frågetecken som finns runt 


Natasha Anderssons Barnläger. IPDG Anna-Maria Bernstein och DG Gunilla Persson har 


deltagit i utredningen och lägret besöktes 28 juli 2011. 


 


Bakgrunden är rykten som florerar: är det ”behövande” barn som kommer, ägarförhållanden 


på fastigheten, att barn fått kontanter med sig hem, bristande bokföring och att postgirokontot 


står på Lions club Almunge bl.a. 


 


Dåvarande DG Berndt och vDG Gunilla besökte LC Almunges kassör Tord Grönvik samt 


sekr. Kurt Berggren 3 maj 2011, för en genomgång av bokföringen och för att få svar på alla 


våra frågor. 


Det visade sig att dagbok inte förs, men alla verifikat finns insatta i en pärm i datumordning. 


Alla insättningar och uttag är verifierade. När LC Almunge började engagera sig i Natashas 


arbete öppnades ett separat postgirokonto för ändamålet. På talongen står det Natashas 


Barnläger, men som kontohavare står LC Almunge, Tord Grönvik. Detta för att alla uttag ska 


ske genom verifikat. Tord har varit ansvarig för detta under alla år som lägret pågått. Natasha 


hävdar att hon behöver hjälp med den ekonomiska sidan av verksamheten. 


 


Under ett antal år har ansökan om bidrag sänts till Radiohjälpen som beviljat 200.000 per år. 


Ansökan är mycket omfattande och krav på revidering av godkänd revisor finns. Revision har 


gjort av en firma i Uppsala. Kostnaden har varit ”gåva” från revisionsfirman. Dessa bidrag har 


nu upphört eftersom Radiohjälpen bytt inriktning på sin hjälp till att omfatta trafficking och 


dess offer. 


Fastigheten där lägret bedrivs ligger i Sotter, Knutby och är den gamla byskolan som ägs av 


familjen Andersson. På fastigheten har tillkommit skilda sovsalar för flickor och pojkar 


(baracker skänkta av NCC), tvättutrymme, matrum och kök samt ett hus för 


inomhusaktiviteter vid regn. Samtliga hus är, enligt Natasha och kassören, byggda med egna 


medel och/eller skänkta till familjen Andersson. 


Lägret inspekteras årligen av Miljökontoret i Uppsala län utan anmärkning. 


 


Lägerverksamheten har pågått under 23 år. Barnen är mellan 6 och 12 år gamla. Under de 


första åren fanns det några barn till ”fackpampar” med. Dessa ansåg att lägret var under all 


kritik, då de inte fanns den förväntade lyxen. Att dessa barn kom med var ett ”smörjmedel” 


för att få med de barn som verkligen behövde miljöombyte. Idag åker N.A själv runt i byar 


och väljer ut de barn som ska få komma. Samtliga barn kommer från familjer i små 


omständigheter och med många barn. Familjerna har ofta missbruksproblem och barnens 


hemsituation är svår. Ett barn per gång från samma familj godkänns. Nästa år kan ett syskon 


få åka.   


 


En del barn kommer från områden bortanför Kiev. På grund av avstånd får Natasha ibland 


hjälp från andra att välja barn. Alla barn flygs till Arlanda. Natasha har prutat ner priset från 


3.000 sek ToR till 1.700. Reskostnaden utgör ändå den största kostnaden för varje läger. 


Natasha har även lyckats förhandla fram att övervikt vid återfärd inte kontrolleras. Detta med 


anledning av att varje barn erhåller en ryggsäck med vinterkläder vid hemresan. Ryggsäcken 


väger ca 30 kilo. Detta sponsras delvis av lågprisvaruhuset Thuns i Faringe sedan mycket lång 


tid. 
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Inget barn får komma mer än en gång. Det finns dock ett undantag. Cirka 20 barn har fått 


hand- eller benprotes. De behöver få komma tillbaka för att få ny protes när de växt ur den 


gamla.   


Varje grupp besöker Gröna Lund, vars ledning bjuder barnen på upplevelsen. Detta beror på 


att Natasha en gång arbetade där och att ledningen uppskattar hennes arbete med barnen. 


Vi besöket den 28 juli fann vi lägret mycket välhållet.  Morötter, lök, selleri, potatis mm stod i 


raka led och väntade på att skördas. Det är, trots ca 25 barn, mycket rent, prydligt och 


välordnat. 


 


Maten som serveras är lagad på plats av egna råvaror eller av råvaror skänkta från olika 


företag i närområdet. 


Men varje barngrupp kommer 3-4 vuxna för att bistå Natasha. Den barngruppen vi träffade 


var den andra. Därefter väntar ytterligare en grupp på att få komma till Sotter. Till jul kommer 


ytterligare en grupp. Totalt detta år ca 125 barn. 


 


På schemat står lek och idrott, bad i sjön intill, besök på Fyrishov i Uppsala, besök på Gröna 


Lund, Skansen, Vasa-museet m.m. 


Vår uppfattning är att Natasha gör ett utomordentligt arbete för dessa barn. Allt sköts utan 


klander. 


Förutom Lions, som är den största bidragsgivaren, får hon bidrag från Röda Korset, en 


Rotaryförening, privatpersoner samt kollekter. För år 09-10 samlades drygt 600.000 in. 


 


Natasha är sedan våren 2011 medlem i LC Danderyd. 


VI tror att lägret står och faller med Natasha så den dag hon inte orkar upphör troligtvis 


verksamheten. Fram till dess kan vi rekommendera klubbarna att ge bidrag. 


 


 


Den intresserade kan besöka Natashas hemsida: www.natashaandersson.se eller besöka lägret.  


Ring då innan på tel 0174-430 50 eller 073-800 34 06. Lägret är väl värt ett besök. 


 


 


 


Stockholm 4 augusti 2011-08-04 


 


 


 


 


 


Berndt Fors  Anna-Maria Bernstein  Gunilla Persson 


 


 


 
 



http://www.natashaandersson.se/
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Vad kan Lions göra för de svältande på Afrikas Horn 
 
Här ett förslag i tre steg 
 
1- Utlösa katastrofberedskapen   
2- Starta en insamling i klubbarna 
3- Lions 90-konto ”öppnas” för Afrikas Horn 
 
Som ni säkert läst i tidningarna och kanske sett  i kostsam TV-reklam så är hjälpbehovet 
oändligt på Afrikas Horn. 
 
Ett antal hjälporganisationer finns i området Plan, Röda Korset, Läkare utan Gränser, 
Svenska  Kyrkan 
De som enligt min bedömning passar oss är: 
 
- Lions distrikt 411 A Kenya 
 
Så här skriver PID Manoj Shah till Jan Åke Åkerlund som håller i kontakten med Lions i 
Kenya 
 


 Greetings from Nairobi Kenya, and I just wanted to give you an update of our lions 
district 411A Relief Efforts to assist the famine victims of the affected areas in the 
Hora of Africa.  
We have received US$ 15,000 from LCIF and have managed to collect an additional 
amount of US$ 10,000 from Lions and well wishers in Kenya. A Lion club in gErmany 
has also pledged to collect Euors 5000, and we are still making additional efforts. We 
also formed a Lions Relief Team that will be coordinating our emergency relief efforts 
and we have spoken to the Red Cross director, who have established a creditable 
operation. We are also speaking to the security agencies in Kenya, to provide us with 
security to go into these areas.  
My home District Governor Murtaza Dungarwala will be getting in touch with you, and 
will give you more information on our Relief Efforts from Kenya.  
Thank you for considering to work with the Lions of Kenya and with kind regards. 
 
UNHCR (United Nations High Commissioner for Refugees) som vi tidigare har skickat större 
summor till. 
Jag har varit i kontakt med UNHCR och ställde frågan hur mycket av det vi ger som kommer 
fram, när vi tidigare gjort riktade insatser som överlevnadskit - extra näringstillskott m.m så 
köper UNHCR produkter för hela summan, så allt kommer fram. 
 
Jag frågade vad som är mest akut just nu och fick detta svar av UNHCR:  
 
Hungersnöden på Afrikas horn tvingar allt fler människor på flykt. Läget är mycket kritisk, 
särskilt i södra Somalia. Hittills i år har över 215 000 människor flytt från Somalia till 
grannländerna Kenya och Etiopien. FN:s flyktingorgan UNHCR arbetar intensivt för att möta 
de stora humanitära behoven i området. Men behoven är enorma och mer finansiellt stöd 
behövs. 


De tre flyktinglägren i Dadaab i Kenya (Ifo, Hagadera och Dagahaley) är under särkilt hårt 
tryck. Lägren är byggda för 30 000 personer vardera – men i dagsläget bor 370 000 personer 
där. Och varje dag kommer cirka 1 300 nya flyktingar som har flytt undan torkan och 
konflikterna i Somalia. UNHCR arbetar just nu med att flytta 180,000 Somalier till två nya 
läger innan november I år. 
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UNHCR köper och transporterar material till Kenya. 


250 000 kr räcker till: 
1 923 köksutrustning  eller 7 812 filtar eller 5 555 vattendunkar 
Eller 19 230 liggunderlag eller 77 tält för en hel familj 
 
 


enhet 
Enhetskostnad (SEK) 


inkl. transport 
Kvantitet Totalt (SEK) 


köksutrustning 130 1 923 249 990 


filtar 32 7 812 249 984 


vattendunkar 45 5 555 249 975 


liggunderlag 13 19 230 249 990 


tält 3 214 77 247 478 


 
Du kan även se en kort film som presenterar föremål som delas ut på adressen: 
 


http://www.facebook.com/video/video.php?v=10150317254535499&oid=13204463437 


 
 
Beslutande: Katastrofberedskapen 
 
----------------------- 
 de klubbar som vill och kan startar en insamling alternativt tar från pengar som ligger och 
väntar på att användas och skickar till Katastrofberedskapen och märker inbetalningen med 
”Afrikas Horn” . Klubbarna skickar till DK som en gång i veckan skickar vidare till 
Katastrofberedskapen. Att öronmärka pengar är inget problem enligt Jan. De insamlade 
pengarna tillsammans med det som kommer in från 90-kontot skickas till distrikt 411-A 
Kenya 
 
För att snabba upp processen kan DG gå ut med ett X-tra nyhetsbrev , vDG får också detta 
mail så ni kan rådgöra med dom. 
 
Beslutande: GR (formella beslutet, om det behövs kan tas i Uppsala) 
 
----------------------------------------- 
90-kontot, jag har pratat med Jan Seebass ordf. han är positiv till tanken att ”öppna kontot” 
för Afrikas Horn och kommer att ta upp detta på deras styrelsemöte på tisdag 9/8 
För att det Jan ska ta upp den här frågan på styrelsemötet behöver jag veta hur DG ser på 
detta, svara mig senast måndag. 
Beslutande: 90-kontots styrelse  
-------------------------------------------- 
Maud förbereder pressrelease, pluggannonser m.m. och förser er ute i distrikten med 
material. Är alla positiva till detta så kan Lions ”trycka på knappen” onsdag 10/8 
 
Jag föreslår att: 
katastrofberedskapen ger ett bidrag till UNHCR 
-Lionsklubbarnas och 90-kontots insamlade pengar skickas till Distrikt 411-A 
 
Ger vi ett stöd till distrikt 411 A och UNHCR vet vi att allt kommer fram 
Är det något ni fundera på hör gärna av er, ni når mig på mobilen 070 603 35 92 
 
Alf Bakken 
IRD 
 
(bifogar en PDF med aktuell flyktingstatistik för området) 



http://www.facebook.com/video/video.php?v=10150317254535499&oid=13204463437
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